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Bêste minsken,  
 
Hoewol it op - it momint fan skriuwen - 
bûten wol hjerst liket, is de simmer 
astronomysk no dôchs begûn. We sil 
hoopje dat we de kommende (fakânsje)tiid 
noch al wat genietsje kinne fan moai waar.  
 
De ôfrûne moannen is d‟r wêr fan alles 
bard yn ús doarp. 
De ferslagen fine jim fierderop yn dizze 
Skille.                                                 --> 
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Bygelyks in weromblik op it IEPEN DOARP, in tige slagge dei wêr‟t mei 
folle genoegen op weromsjoen wurde kin. Hast alle ferienings, 
bedriuwen, winkels en ynstellings wienen fertsjinwurdige en lieten 
harren fan har bêste kant sjen. D‟r wie eins te min tiid om oeral bij del te 
gean, d‟r wienen sels al guon minsken dy‟t oppenearren om de oare 
kear mar twa dagen hjirfoar út te lûken. 
Foar de besikers fan IEPEN DOARP binne moaie boekjes makke, hjir 
binne noch wat eksimplaren fan beskikber. Wa‟t belangstelling hat, mei 
d‟r ien ophelje bij ûndergetekende.  
 
Dêrneist is d‟r in moai ferhaal fan Geert Cuperus. Hij is begûn mei it 
beskriuwen fan syn libben oan de hân fan de hûzen wêr‟t hij yn wenne 
hat. De earste út de rige giet oer syn jonge jierren oan de Lyts Ein, it 
jout in moai byld oer hokker minsken hjir doe wennen en wat se bij it ein 
hienen, besjoen troch de eagen fan in lyts jonkje. 
De redaksje hopet dat Geert Cuperus jim op in idee bringt en dat jim ek 
yn de pinne klimme om de ferhalen fan eartiids op papier te setten. 
Eventueel kin hjirby de help fan de redaksje ynroppen wurde. Skroom 
net, want it soe spitich wêze as dit soart oantinkens wei wurde! 
 
Fansels ûntbrekke ús fêste rubriken net, sa as in foto út it argyf, Bedrijf 
in Beeld en Sytze hat wêr op paad west om in âld-Nijtsjerkster it himd 
fan it liif te freegjen yn de rige “Hoe is it no mei?”. 
Genôch te lêzen en te genietsjen soe ik sizze! 
Oant nei de simmer wêr‟t wij graach romte meitsje yn de Skille foar al 
jim belibbenissen! 
 

Tsg 
 
Ponghâldersaken: 
 
Betelle ha fan de lêzers om útens: 
R. Bierma, Marknesse 
D. Holwerda, Damwâld 
Y. Eelkema, Zaandam 
H. Kingma, Burgum 
W. Douma, Renkum 
Y. Hiemstra, Dokkum 
 
Allegearre tige tank foar jim bijdrage! 

Buerten: 
Lou Sânen 
Bollingawier 
 
Stipers 
Feriening foar 
Doarpsbelang 
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       PIETERKJE POUTSMA-DIJKSTRA 
       is stoarn op 7 april yn „e âldens                                
    fan 62 jier.  
  Ropsterwei 4 
 

BERTENIJS 
 
THIJS   jonkje fan Theun Faber en Karin Duurken 
   broerke fan Rianne, Alice en Marcel 
   berne 1 april, Grienewei 50 
 
REIN-PIETER & jonkje en famke fan Jan Kooistra en Ineke Prins 
RIANNE  berne 25 april, Nijbuorren 10B 
 
PIETER  jonkje fan Teke Meindertsma en Richtsje Eisenga 
   berne 28 april, De Buorren 10. 
 
JANNA RENSKE famke fan Rients en Hermien van Dijk-Visser 
   berne 13 maaie, Nijbuorren 32 
 
RIXTE ALBERDINA famke fan Fokke en Regina Meinsma 
   suske fan Femke Jeltsje 
   berne 18 juny, Langgrousterwei 44. 
 
 
HOULIKSSAKEN 
 
WATZE ELZINGA EN MARIANNE EELKEMA, Grienewei 8. 
Sy binne 1 july troud. 
 
JAN EN WIEKE HOEKSTRA-KOOISTRA, Grienewei 48. 
Sy wiene 26 maart 35 jier troud. 
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PIET EN SAAKJE DE BOER-BOSCH, De Buorren 45. 
Sy wiene 9 april 30 jier troud. 
 
CORRIE EN ANNEKE DIJKSTRA-POST, De Lyts Ein 11. 
Sy wiene 18 april 25 jier troud.  
 
THEO EN RIEMKE HOEKSTRA-SIJTSMA, Langgrousterwei 6. 
Sy wiene 22 april 35 jier troud. 
 
HIELKE EN TRIENKE BRAAKSMA-FABER, Nijbuorren 30. 
Sy wiene 29 april 35 jier troud. 
 
RUURD EN MARIJKE BRAAKSMA-BERGA, De Buorfinne 32. 
Sy wiene 1 juny  50 jier troud. 
 
SIEM EN PIETSJE MIEDEMA-BERGEMA, De Lyts Ein 19. 
Sy wiene 7 juny  45 jier troud. 

         
 
 
        Anneke 
 
Mochten jim nijs hawwe foar dizze rubryk, belje of mail my dan efkes, it 
is sa maklik en jo hoege de doar der net foar út (info op side 1). In 
briefke yn „e brievebus mei ek fansels. 
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Yn dizze Skille in lang ferhaal fan UDI, want wy ha safolle belibbe, dat 
wolle wy graach mei jim' diele. 
Op Keninginnedei ha wy fansels om 'e Buorren west mei ús muzyk en 
ús drumband, it wie prachtich waar en dan is it moai om te spyljen en 
ha wy in protte minsken en bern efter de muzyk oan. Yn de wike dêrop 
hiene wy ús jierlikse slûfke-aksje. Dit hat wer aardich wat yn it laatsje 
brocht, mar dêr wol ik sa noch efkes op werom komme.  
Op 14 maaie ha wy de moarns spile by it iepenjen fan ús doarp. Wy 
hiene gelok, want wy sieten oerdekt. En fansels moast der nei tiden fan 
droechte no krekt in beste bui falle. Lokkich wie it letter droech en 
koene wy noch troch it doarp. Tsjeard-Doeke Wilman hat ús mei de 
trekker en it wagontsje op ferskate plakken yn it doarp brocht om in 
pear stikjes te spyljen. It wie in prachtige dei. 
Fierders ha wy op Pinkstersnein de moarns yn "De Bining" spile om de 
tsjinst te begelieden, it wie in moaie tsjinst en it spylje wie wat ús 
oangiet goed slagge. 
 
No wol ik graach efkes wat fertelle oer ús slûfke-aksje, want guon 
minsken fine dochs wol dat de muzyk faak lâns komt en dan fansels 
altyd om wat te ferkeapjen as om jild op te heljen. Ik krige fan in pear 
minsken de fraach wêrom as dat no nedich is. Ik kin jo wol fertelle: it is 
breanedich. In lyts tipke fan 'e sluier. Op dit stuit hiere wy in es-bas (Pier 
Braaksma spilet hjir op). Om ús instrumentarium kompleet te krijen, 
soene wy eins in es-bas keapje moatte. In jier as twa lyn koene wy sa'n 
bas keapje, dit wie in twadde- (as tredde-)hâns bas. De priis fan dy bas: 
sa'n € 6000,-. En dan ha je noch net in nijen. It lytste instrumint, de 
cornet, kostet nij omtrint € 2700. Wy kinne iens yn de safolle tiid (ik 
miende ien kear yn de twa jier) subsydsje krije foar de oanskaf fan in nij 
instrumint, mar dan moat der noch altyd in protte jild by. Op dit momint 
is der noch ien fan it korps dy 't op in (sa neame wy dat) âld barrel 
spilet. It is ús doel om elts jier in nij instrumint oan te skaffen (dit is ek 
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wol nedich, dan soene jo dus ien kear yn de pakwei 30 jier in nij 
instrumint krije kinne). Dit oer de instruminten. De trochrinnende kosten 
binne it lean fan de dirigint en de sealhier eltse wike. Dit kinne wy sa'n 
bytsje betelje fan 'e kontribúsje. Mar dan binne der ek noch learlingen 
dy 't eltse wike les krije. Wy wolle fansels ek graach "nije oanwas" ha, 
dit hâld it korps libben. De muzyk betellet de helte fan it lesjild. Ek elts 
jier hâlde wy op in sneintemoarn wol in kofjekonsert, de tagong is gratis 
en de kofje krije jo der op ta. Om de kosten dan wat te drukken geane 
wy efkes mei de pet rûn. Dêrmei hawwe wy de kosten fan de kofje der 
wol út en dat is prachtich, mar der komme foar ús altyd noch kosten by 
(de dirigint bygelyks). Ik hoopje dat jimme hjirmei in yndruk krigen 
hawwe fan wat der sa al nedich is om de muzyk draaiende te hâlden. 
Dêrom binne wy ek tige wiis mei alle giften yn 'e slûfkes en mei de 
bydragen fan ús sponsors. Dizze aksje bringt meastal tusken de 700 en 
900 euro op. Bêste minsken, tige tank dêrfoar. 
 
Fanôf ein april ha wy fiif wiken lang eltse wike in oare dirigint foar it 
korps hân. Dizze diriginten hiene sollisiteart, want sa 't de measten al 
witte, ús Daan hinget it stokje yn 'e wilgen. Sadwaande sykje, nee... 
sochten wy in oare dirigint. Wy binne bliid fertelle te kinnen dat wy in 
nije dirigint fûn ha, hy hjit Jaap Musschenga en begjint nei de 
simmerfakânsje by ús. Oer dizze dirigint yn in oare Skille wat mear. 
 
Doe 't Daan nei dizze fiif wiken wer foar it korps kaam, moast der goed 
repeteart wurde foar ús konsertreis nei Luxemburg en Dútslân. Oer 
dizze reis hat Jantine Kuiper in hiel moai ferslach skreaun, dit kinne 
jimme hjirûnder lêze. 

MF 
 

Reisverslag Concertreis Brassband U.D.I. 

2 tot en met 5 juni 2011 

Naast de berichten op de pagina "U.D.I. op reis" en de foto's in het 
fotoboek, zijn er natuurlijk ook nog reisverslagen gemaakt, waarin alles 
nog eens wordt beschreven. Hieronder zijn die reisverslagen te vinden, 
zodat alle leden en niet-leden nog eens rustig na kunnen lezen wat er in 
het Hemevaartsweekend in Luxemburg allemaal is gebeurd.  
Na ruim een jaar van voorbereiden, organiseren, sparen en voorpret is 
het eindelijk zover. Brassband UDI vertrekt voor 4 dagen naar 
Luxemburg en Duitsland voor een concertreis. Zoals misschien wel 
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bekend bestaat UDI (Uitspanning Door Inspanning) dit jaar 100 jaar. Dit 
hebben we samen met Gurbe Douwstra en een enthousiast publiek 
uitbundig gevierd tijdens ons Jubileumconcert in februari van dit jaar. 

 

Maar nu is het tijd voor ons „eigen‟ feestje! 

Op donderdagmorgen 6 uur is het al druk rond Dorpshuis „De Terp‟ in 
Oosternijkerk. We vertrekken namelijk om half 7 richting Luxemburg. De 
bus die voor ons klaar staat wordt tot aan de nok toe gevuld met 
slagwerk, blaasinstrumenten en bagage. Als alles is ingeladen en alle 
26 leden een plaats hebben gevonden vertrekken we richting het 
zuiden. 
Na zo'n 3 uur rijden hebben we onze eerste stop in Eindhoven. Hier 
ontmoeten we de chauffeur die ons de komende 4 dagen overal 
naartoe zal brengen en ons het nodige over de omgeving kan vertellen. 
Na nog een plas- en rookpauze in België komen we rond 3 uur aan in 
de stad Luxemburg. Hier zullen we ons eerste concert gaan geven. 
Nadat we ons in onze nieuwe polo's hebben gehesen vertrekken we 
naar het centrum. Helaas kan de bus niet bij de locatie parkeren en 
wordt er flink gesjouwd om al onze instrumenten op locatie te brengen. 
We spelen dit eerste concert midden op een marktplein, het Place 
d'Armes, in een prachtig prieel. Dankzij het heerlijke weer zitten de 
terrassen vol en spelen we dus voor een groot publiek. Tijdens het 
concert lopen er verschillende mensen langs en zijn er kinderen die 
zelfs een dansje maken. Verder worden er veel foto's gemaakt. Best 
vreemd, we staan misschien wel bij onbekenden in het plakboek! 
Na het concert is het tijd om onder het genot van een ijsje of iets te 
drinken te genieten van het heerlijke weer. Helaas is er weinig tijd om te 
stad te verkennen. 
Om half 6 worden we door onze chauffeur weer opgepikt en rijden we 
naar restaurant La Pétrusse voor ons eerste diner. Helaas is het diner 
iets minder dan we hadden gehoopt, maar door de Schnaps die wordt 
geschonken, blijft de stemming er goed in. Tijdens het diner schrijven 
we nog een kaartje voor ons oudste lid, die vanwege 
gezondheidsredenen helaas niet aanwezig is. 
Na het diner vertrekken we naar de laatste bestemming voor vandaag: 
het hotel. NH Hotel Luxemburg Airport bevindt zich, zoals de naam al 
zegt, bij het vliegveld van Luxemburg wat voor mooie beelden zorgt. 
Gelukkig is er weinig geluidsoverlast. 
Na het zoeken van de kamers en even opfrissen drinken we op het 
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terras met de hele club nog een borrel op deze eerste geslaagde dag! 
 

 
Met de nieuwe shirts aan, de foto is gemaakt in Luxemburg (stad) 
 

Trier 

De volgende morgen schuift iedereen rond 8 uur aan bij het ontbijt. 
Vervolgens starten we om 9 uur fris en fruitig de rit richting Trier. Na een 
klein uurtje rijden komen we aan in de oudste stad van Duitsland en 
ontmoeten we onze gids. Zij laat ons vanuit de bus en later wandelend 
de bezienswaardigheden van deze mooie stad zien. 
Rond het middaguur is de tijd aan ons zelf om nog wat van de 
schitterende stad te zien. Voor de meeste vrouwen onder ons betekent 
dat shoppen in de prachtige winkels en het gros van de mannen zoekt 
het terras op. 
Omdat er natuurlijk ook nog muziek gemaakt moet worden, verzamelen 
we om 15:15 uur bij de Porta Nigra. Dit is een deel van de oude „zwarte„ 
stadsmuur die bewaard is gebleven. Helaas kan de bus met onze 
instrumenten ook dit keer niet op de concertlocatie komen, wat betekent 
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dat we opnieuw moeten sjouwen. Dit keer vindt het concert plaats op 
een soort binnenplaats, De Brunnenhof, wederom voorzien van een 
terras met een zeer enthousiast publiek. We vermaken het publiek een 
klein uurtje met muziek en het concert wordt tenslotte door een van 
onze leden afgesloten met de woorden: “Vielen dank for listening”. Dit 
heeft ze het hele weekend nog vaak moeten horen… 
Om onze hongerige maagjes te stillen vertrekken we rond etenstijd naar 
hetzelfde restaurant waar we ook gisteren gedineerd hebben. Omdat de 
verwachtingen dit keer niet erg hoog zijn valt het eten dit maal niet 
tegen en wordt er erg veel gelachen. 
Rond 8 uur zijn we terug in ons hotel en zit het programma voor deze 
dag er weer op. Een deel van de club vermaakt zich opnieuw op het 
terras terwijl de rest elkaar opzoekt op de kamers, om te pokeren of 
gewoon om wat te ouwehoeren. 

 

Bernkastel-Kues en Traben-Trarbach 

Op zaterdag is het weer vroeg dag. Na het ontbijt stappen we in de bus 
om naar Bernkastel-Kues te vertrekken. Aangekomen in deze Duitse 
stad aan de Moezel hebben we tot 13:30 uur de tijd om zelf wat van de 
stad te bekijken. Als we uit de bus stappen wordt er door een aantal van 
ons enthousiast gewezen naar een kasteel op een berg. En hoewel niet 
iedereen staat te juichen, besluiten we met z'n allen naar boven te 
lopen. Een aantal leden heeft hier vast spijt van gekregen, maar na een 
tijdje flink doorstappen en vooral niet naar beneden kijken, komen we 
aan bij het kasteel. Tot onze vreugde bevindt zich hier een gezellig 
terras waar we koffie drinken met apfelstrüdel. 
Nadat we zijn uitgerust en onze spieren zijn bijgekomen van deze 
zware inspanning, beginnen we aan de terugreis naar beneden. De rest 
van onze vrije tijd vullen we met een lunch en het bezoeken van het 
centrum. Om half 2 worden we aan de Moezel verwacht voor een 
boottocht over de rivier. Een heerlijk moment van ontspanning met nog 
altijd de zon hoog aan de lucht. 
Nadat we weer op de kant staan moeten we de bus weer in. We 
vertrekken richting Traben-Trarbach waar we ons laatste concert geven. 
Aangekomen op deze locatie begint de lucht langzaam te betrekken en 
horen we het rommelen tussen de bergen. Net op tijd hebben we onze 
instrumenten onder een afdak gezet als de bui los barst. Het hotel waar 
we vanavond gaan spelen, Hotel Moselschlößchen, is gelukkig voorzien 
van een mooie veranda, waar we met z'n allen neerstrijken. 
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Rond 6 uur komen ons heerlijke geuren tegemoet. Het is gelukkig weer 
droog, dus we kunnen gaan barbecueën! Wat een feestmaal 
vergeleken met het eten van de afgelopen dagen! De barbecue wordt 
afgesloten met een overheerlijk toetje. Al met al een voortreffelijk diner. 
Maar, er moet natuurlijk ook nog gewerkt worden. We kwamen tenslotte 
naar dit hotel voor ons laatste concert. Helaas is er tijdens dit concert 
niet heel veel publiek, wat misschien ook door het weer kwam omdat 
het nog steeds wat drupt, maar dat mag de pret niet drukken. Het 
publiek wat er wel is, is in elk geval enthousiast. 
Na een aantal nummers gaat er een man uit het publiek staan die 
vertelt dat hij het erg mooi vond. Hij zegt dat hij zelf ook dirigent is van 
een brassband uit Zweden. Vervolgens krijgt meneer het stokje van 
onze eigen dirigent in de hand gedrukt en onder leiding van deze 
„nieuwe„ dirigent spelen we een aantal koralen. 
Maar, aan alle het goede komt een eind, dus ook aan ons laatste 
concert. Nadat we het slotnummer hebben gespeeld wordt de hele boel 
in gepakt en rijden we in de bus terug naar Luxemburg. Rond 11 uur 
zijn we weer terug in ons hotel en maken we ons klaar voor de laatste 
nacht. Voor sommigen betekend dit douchen en onder de wol, maar 
voor anderen betekent dit de minibar opentrekken en tot in de vroege 
uurtjes pokeren… 
Hoe lang (of kort) de nacht ook is geweest, op zondagmorgen 9 uur 
wordt iedereen in de bus verwacht om weer naar Nederland te 
vertrekken. Hoewel iedereen nog wat kleine oogjes heeft, wordt er na 5 
min al luidkeels gezongen, een teken dat de sfeer er nog altijd goed in 
zit! 
Om het weekend gezellig met elkaar af te kunnen sluiten staat er in 
Nijmegen een zeer goed verzorgde lunch voor ons klaar. In een gezellig 
restaurant op de eerste verdieping eten we voor de laatste keer dit 
weekend met z'n allen onze buikjes rond en bedanken we Geert 
Braaksma voor het organiseren van deze geweldige concertreis! 
Al met al zijn we stipt 6 uur weer terug in het mooie Oosternijkerk. Hier 
zijn geen heuvels meer en ook de temperatuur is een stuk lager dan we 
het afgelopen weekend gewend zijn. Gelukkig staat een groot deel van 
onze familie weer bij het dorpshuis op ons te wachten. We kunnen met 
z'n allen terug kijken of een zeer geslaagd weekend wat ons als 
vereniging nog dichter bij elkaar heeft gebracht! 
 

JK 
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Waar is het bestuur van het dorpsbelang momenteel zoal mee 
bezig? 
De afgelopen twee maanden zijn we met name bezig geweest met de 
voorbereidingen van de vaste activiteiten die we jaarlijks houden. Dit 
moet er toch allemaal weer even "bij" georganiseerd worden. Zodra we 
eenmaal bezig zijn met de voorbereidingen dan kom je er achter hoe 
fijn het is om in een goed en hecht bestuur te werken. Iedereen heeft 
bepaalde sterke punten, die dan ook volop benut worden. De taken 
worden onderling heel gemaklijk verdeeld en als we samen bezig zijn 
hebben we er ernome veel plezier in. Een verslag van het paasei 
verven, Koninginnedag en de avond vierdaagse staan verderop in de 
skille. De verslagen van het buurtenvolleybaltoernooi en misschien van 
het jeu des boules zullen in september in de skille komen. 
Janneke Themmen is nieuw in ons bestuur en dat leidde de afgelopen 
vergaderingen tot veel vragen. Hoe doen jullie dit en hoe wordt dat 
geregeld etc. We hebben daarom besloten om een draaiboek te maken 
voor alle activiteiten ( dorpsfeest is er al)  en Siemen Weidenaar zal hier 
de komende maanden een compleet werk van maken. Overigens kunt u 
in deze Skille lezen dat Siemen verhuist is naar Aldeboarn, maar 
gelukkig heeft Siemen aangegeven dat hij zijn periode in het bestuur 
van het Doarpsbelang vol wil maken. 
 
Naast de activiteiten zijn we de ook bezig met onze eigenlijke taken. 
We hebben een aantal informatieve bijeenkomsten bijgewoond over de 
krimp in onze regio. De gemeente moet een aantal maatregelen nemen 
om op een goede manier met de krimp om te gaan. Over deze 
maatregelen willen wij als bestuur en inwoners van de gemeente graag 
onze mening ventileren. Het bestuur van het dorpsbelang doet haar 
best om de belangen van de inwoners, verenigingen en ondernemers 
zo goed mogelijk te behartigen. Aangezien de gemeente ook graag de 
mening van de burgers wilde horen, is er op woensdag 18 mei jl. een 
bijeenkomst in de Terp gehouden. De animo voor deze bijeenkomst 
was erg laag. Bijzonder jammer!. De aankondiging voor deze 
bijeenkomst was opgehangen in het dorpshuis en bij Mook en is door 
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het dorpsbelang op de dorpssite gezet, daarnaast heeft er twee keer 
een advertentie in de Dockumer Courant gestaan. Achteraf denken wij 
dat de gemeente beter een huis-aan-huis verspreide uitnodiging had 
kunnen maken. 
We zijn ook in gesprek met de gemeente over de inritten van 
Oosternijkerk. De inrit op de Mûnewei wordt als eerste gerealiseerd, 
omdat dit meegenomen wordt bij het bouwrijp maken van Lou Sanen 
fase 2. De Mûnewei wordt een 30 km zone vanaf de nieuwe verhoogde 
inrit naar de Lou Sanen. Verwacht wordt dat dit rond de bouwvak 
gerealiseerd zal worden. 
We hebben nog geen antwoord van de gemeente op onze vraag over 
de inritten vanaf Nes en Paessens ontvangen, maar we blijven dit punt 
aanroeren. 
Een aantal weken geleden ontvingen we een brief van de gemeente 
over het bezuinigingsbesluit op gemeentelijk groen. De brief bevatte 
een tekening met daarin aangegeven welke perken gemeentelijk groen 
zullen worden aangepast naar minder intensief onderhoud vragend 
groen. We kunnen ons de bezuinigingen op termijn voorstellen, maar 
hebben wel een aantal vragen hierover aan de gemeente gesteld, 
bijvoorbeeld of de inwoners van de straten ook invloed mogen hebben 
op het beleid van de gemeente hieromtrent. U hoort tzt wat de uitkomst 
hiervan is. 
We hebben ons de laatste maanden ingezet voor de aanschaf van een 
AED samen met het bestuur van Roptaboys, de Terp en de 
protestantse Kerk. Als het goed is hangt de AED inmiddels aan de 
gevel van De Terp. 
Een jaarlijks veel gestelde vraag is of er huurwoningen in Oosternijkerk 
komen. Op deze vraag kunnen we nog steeds geen concreet antwoord 
geven. Wij blijven contact zoeken met woningcorporatie Thús Wonen. 
We zijn kortgeleden door Thus Wonen geïnformeerd over het nieuw 
opgestelde Strategisch Voorraad Beleid. Dit beleid houdt zich bezig met 
de kwantiteit en kwaliteit van de toekomstige woningvoorraad van de 
woningcorporatie. De inhoud van het SVB is ons niet bekend, wel is 
door Thus Wonen bekend gemaakt dat er bij het investeren gekozen is 
voor kernen met een hoog voorzieningenniveau. Het SVB ligt op dit 
moment nog ter beoordeling bij het huurdersplatform en zal in het 
najaar bekend gemaakt worden. 
 
Dumpen folders in het bos 
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Op de ledenvergadering van  24 maart jl. is er melding gemaakt van het 
dumpen van folders in het bos. Wij hebben meteen actie ondernomen  
en dit was ook al door een dorpsbewoner gedaan. De politie heeft deze 
zaak uitgezocht en het blijkt dat dit niet door een eigen inwoner is 
gebeurd maar door een folderbezorger uit Nes. 
 

Dieta 
 
 
Notulen van de ledenvergadering donderdag 24 maart 2011 
 
Voorzitter Dries Faber opent na achten de jaarvergadering en heet een 
ieder van harte welkom.  De opkomst is deze avond lager dan andere 
jaren. Namens de politieke partijen zijn vanavond aanwezig: dhr L. 
Folkertsma van FNP, en Van der Aar van de VVD.  
 
De notulen van de ledenvergadering van 2009 zaten bij de uitnodiging. 
Er zijn geen vragen meer n.a.v. deze notulen 
 
Het jaarverslag: Het jaarverslag ligt op de tafels en wordt toegelicht 
door Dieta, met behulp van de door Siemen Weidenaar gemaakte 
powerpoint presentatie. Naast de vaste activiteiten als: 
avondvierdaagse, Koninginnedag en paaseierenverven hebben we het 
afgelopen jaar een geweldig geslaagd dorpsfeest gehad en is er 
speciaal aandacht geschonken aan de 4 en 5 mei viering. 
De basisschooljeugd heeft van de heer Gerrit Elzinga verhalen gehoord 
uit de oorlog. Dit heeft bijzonder veel indruk gemaakt, meester Reinder 
Tolsma heeft dit in een toneelstuk bewerkt dat de jeugd heeft 
uitgevoerd.  
Dorpsbelang is het afgelopen jaar in gesprek geweest met de gemeente 
over krimp, nieuwbouw 2e fase Lou Sanen, verkeersveiligheid inrit O.N. 
vanaf Nes en Paessens, parkeerhavens Doktersfiif en verpaupering 
pand a.d. Foeke Sjoerdsstrjitte.  

 
Het financiële verslag ligt ter inzage op de tafels. De kascommissie 
heeft het verslag gecontroleerd en goedgekeurd. Ook alle inkomsten en 
uitgaven m.b.t. het dorpsfeest zijn doorgespit. Christina Post wordt 
bedankt voor twee jaar kascontrole. Annie Bremer zal volgend jaar 
samen met Geert de Graaf de kas controleren.  
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Bestuurswisseling:  
Sieta Bergema wordt bedankt voor 8 jaar inzet in het Dorpsbelang, zij 
krijgt een blijk van waardering middels een envelopje en een bos 
bloemen. Ook Klaske Holwerda en Jeanette Terpstra worden bedankt 
met een bloemetje voor het schoonhouden van de bospaden en het 
bijhouden van de website. We hebben een nieuw bestuurslid gevonden 
in Janneke Themmen. Janneke wordt welkom geheten in het bestuur. 
 
Mededelingen: 
* Algemeen: Dries verteld dat onder de 3 grasbakken in ON een 
betonplaat is aangebracht. Daarnaast vraagt de gemeente het 
dorpsbelang om de bewoners te waarschuwen geen andere zaken in of 
naast de grasbakken te gooien. Vanuit het dorp is er  behoefte aan een 
bak voor takken en ander snoeiafval. Dit snoeiafval kan gratis 
aangeboden worden bij de gemeente, maar DB zal een verzoek 
indienen bij de gemeente. 
 
AED, Dries legt uit dat de besturen van Dorpshuis de Terp, vereniging 
voor Dorpsbelangen, Ropta Boys en de kerkenraad van de Protestante 
kerk gezamenlijk het initiatief genomen hebben om een AED voor het 
dorp aan te schaffen. Dit willen we samen met de bewoners doen, 
daarom krijgt iedereen dit weekend een brief met een verzoek om een 
bijdrage te geven en om aan te geven of je AED getraind wilt worden of 
al BHV-er bent. Vanuit de zaal komen vragen over hoe het straks 
precies zal gaan werken met een sleutel van de AED kast of met een 
telefoonlijst etc. Voorzitter Dries Faber zegt toe dat de bewoners 
hierover nog uitgebreid worden ingelicht, zodra alles goed is uitgewerkt.  
 
Kort verslag van werkbezoek B&W november 2010  
Dieta vertelt dat B&W in november op bezoek zijn geweest in de 
kantine van de Ropta Boys.  B&W hebben de accommodatie kunnen 
bewonderen en tevens kunnen zien hoe druk het daar is. Jan Age heeft 
namens Ropta Boys het agendapunt "overbelasting sportveld" 
behandeld   
Hij heeft verteld hoeveel leden er zijn, wat de toekomst verwachting is 
en dat dit betekent dat we nu en op termijn uitbreiding van een extra 
speelveld nodig hebben.  
Andere punten die we hebben ingebracht of besproken deze avond zijn: 
 -verpaupering van het pand aan de Foeke Sjoerdsstrjitte 
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 -Verkeersveiligheid, met name de inritten van ON vanaf  
 Paessens en Nes 
 - verzoek bewoners Doktersfiif voor uitbreiding parkeerruimte 
 - bespreking stand van zaken met betrekking tot de woningbouw 
Uitkomsten na dit werkbezoek: Pand aan de Foeke Sjoerdsstrjitte is 
verkocht, maar we zijn bang dat dit geen vooruitgang is. Ook de nieuwe 
eigenaar zal weer aangesproken moeten worden op zijn plicht om het 
pand te onderhouden. 
De parkeerhavens a/d Doktesfiif worden in de loop van 2011 uitgebreid. 
De gemeente zal een smiley plaatsen bij de inritten vanaf Paessens en 
Nes om bewustwording te creëren. De smiley hangt op dit moment op 
de kruising naar Lioessens. DB heeft al gemeld dat dit niet een goede 
plaats is. 
 
Namens de Groencommissie vertelt Christiaan Miedema dat er begin 
maart een opruimactie geweest is in het bos. De vrijwilligers worden 
bedankt en ook Dorpsbelang wordt bedankt voor de koffie, snert en 
broodjes. Christiaan vertelt dat er binnenkort een overleg is met 
Staatsbosbeheer over het onderhoud. Staatsbosbeheer zit krap bij kas. 
Staatsbosbeheer heeft zelf het bos aan de weg achter de Lyts Ein  
gesnoeid. Er zijn weer folders in het bos gedumpt. Freerk de Beer zal 
zien te achterhalen, wie dit doet en ervoor zorgen dat degene hierop 
aangesproken wordt. 
 
Faber vertelt vervolgens welke activiteiten er nog op stapel staan voor 
2011. 
* Paaseieren verven 
* 30 april.'s Morgens muziek en drum en daarna om 10.00 uur een grote 
vrijmarkt op de Doktersfiif. ‟s middags wordt er weer een  
autopuzzeltocht gehouden. Dit is elk jaar weer een succes. Siemen 
Weidenaar is de tocht aan het voorbereiden. 
* 16-19 mei avond vierdaagse 
* 22 en 24 juni buurtenvolleybal 
Vorig jaar is er geen jeu de Boules wedstrijd georganiseerd. Dieta 
vraagt Geert de Graaf of het misschien een idee is om met de 
koersballers na het seizoen een aantal weken te gaan Jeu de boulen. 
De Graaf zegt dat hij dit vorig jaar geprobeerd heeft, maar dat er geen 
animo was. Aukje Sikkema stelt voor dat meester Tolsma het jeu de 
boules met de schooljeugd gaat doen onder een gymles. Daarnaast zal 
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DB in ieder geval een gezellige middag met een wedstrijd op de jeu de 
boules baan organiseren, misschien samen met Dorpshuis de Terp.  
 
Dorpencluster “Rûnom de Donger” is opnieuw leven in geblazen. Er is 
inmiddels twee keer vergaderd. Nes wilde graag een fietspad naar ON, 
dit is afgewezen. Cluster is nu bezig met het fietspad naar Nes vanaf de 
brug bij Meinsma. 

 
* Krimp 
Dieta doet verslag van de activiteiten die de gemeente onderneemt in 
het omgaan met de krimpsituatie. De gemeente betrekt de 
dorpsbelangen, dorpshuizen, ondernemers en schoolbesturen hierin. 
Stand van zaken op dit moment is dat de dorpsbelangen gereageerd 
hebben op veel voorstellen van de gemeente om met de krimp om te 
gaan.  
Vanuit de zaal komt de vraag of de gemeente de burgers ook vraagt om 
haar mening voordat bepaalde besluiten door het college en door de 
raad worden genomen.  
Dieta antwoord dat zij denkt dat het dorpsbelang als 
vertegenwoordigers van het dorp de mening van de bewoners goed 
weet te vertalen richting de overheid, maar dat DB de gemeente zal 
vragen een avond te beleggen over de krimpmaatregelen voor de 
burgers.   
 
* Woningbouw Lou Sanen fase II 
Dries doet verslag van de stand van zaken: 
1 kavel kan in optie genomen. Ook al loopt de kavelverkoop niet hard, 
de plannen gaan gewoon door. Voor de zomer zal het terrein bouwrijp 
gemaakt worden. Gemeente promoot ons nieuwbouwplan op 
verschillende websites  
Jousma vertelt dat hij zich bij de woningcorporatie heeft laten 
inschrijven om aan te geven dat hij op termijn een potentiële huurder 
van nieuw te bouwen leeftijdsgerelateerde woningen wil worden. Hij is 
nu uitgeschreven en vindt dit een vreemde zaak. DB zegt toe te 
informeren bij Thus wonen hoe dit precies zit. 

 
* OCO, ondernemersclub Oosternijkerk. Dries geeft het woord aan 
Anne van der Heide van  OCO. Anne vertelt over de ondernemerstocht 
in oktober van vorig jaar. Dit was een hele stoet. Ons dorp heeft nogal 
wat te bieden aan ondernemers.  Hierop voortbordurend zullen ze in 
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mei een Iepen Doarp organiseren. OCO probeert hier flink veel 
ruchtbaarheid aan te geven, door omrop Fryslan in te schakelen, de 
kranten etc. Ook de groenvoorziening bij het bedrijventerrein zal 
aangepakt worden. Dhr. Te Wies zal hier onder andere een tekeningen 
van maken. Jeanette vraagt de OCO om ook gebruik te maken van de 
website van Oosternijkerk. Anne van der Heide zegt dat het programma 
nog maar net klaar is, maar dat hij dit doorgeeft aan de Iepen Doarp 
commissie.    
 
Rondvraag 
J. Jousma klaagt over de fietshelling bij busperron a.d. Mûnewei. 
J.  de Jong: parkeren van auto‟s in het dorp hoort op de weg / 
parkeerhaven, niet op de stoep. 
P. Meinsma stoort zich aan de hondenpoep 
L. Swijgman: meldt dat op de Grienewei voor de afslag naar de 
Nijbuorren vaak een auto geparkeerd staat aan de weg i.p.v. in het 
parkeervak.  Fam. de Graaf merkt op dat dit juist snelheidsremmend 
werkt en vinden dit niet erg.  
Dorpsbelang zal aandacht in de skille/ website hieraan besteden, maar 
vindt ook dat zij niet voor politie kunnen spelen in het dorp. Inwoners 
kunnen ook zelf dorpsgenoten aanspreken op gedrag. 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit de ledenvergadering en bedankt de aanwezigen voor 
zijn en haar inbreng. 

Dieta Holwerda, secretaris 
 

_________________________________________________________ 
 

Doarpsskille op het internet 
 
Zoals u wellicht allemaal weet wordt de Doarpsskille op de dorpssite 
gezet. De redaktie van de Doarpsskille heeft besloten om in het vervolg 
bepaalde delen uit de Doarpsskille niet meer op de dorpssite te 
publiceren uit respect voor de privacy van de inwoners van 
Oosternijkerk. Het gaat dan met name om adreswijzigingen etc. uit de 
burgerlijke stand. Deze gegevens zijn natuurlijk prive en op het moment 
dat dorpsbewoners toestemming geven om dit op te nemen in de Skille 
gaan ze ervan uit dat de eigen inwoners het lezen en realiseren ze zich 
niet meteen dat de hele wereld dit mee kan lezen.   
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AED 
_____________________________________________ 

 
 
De besturen van Dorpshuis de Terp, vereniging voor Dorpsbelangen, 
Ropta Boys en de kerkenraad van de Protestante kerk hebben 
gezamenlijk het initiatief genomen om een AED voor het dorp aan te 
schaffen. 
Dit initiatief is door u allen enorm ondersteund. We hebben maar liefst  
€ 1810,75 aan bijdragen uit het dorp ontvangen. Dit is geweldig, want 
daarmee is tweederde van de aanschaf van dit levensreddende 
apparaat door u gezamenlijk bekostigd. Hartelijk dank hiervoor!  
 
Buiten het ophalen van een bijdrage hebben we ook geïnventariseerd 
hoeveel mensen BHV-er zijn en / of al jaarlijks getraind worden in het 
bedienen van een AED. Dit waren al 56 personen.  
Daarnaast hebben nog eens 40 personen te kennen gegeven bereid te 
zijn om de AED training te willen volgen. We hopen in ieder geval nog  
zo‟n 25 mensen getraind te hebben op 30 juni in Dorpshuis de Terp. 
Deze mensen zijn persoonlijk geïnformeerd en uitgenodigd voor de 
training. De AED is inmiddels opgehangen aan de buitengevel van het 
dorpshuis. Om de AED zo toegankelijk mogelijk te maken is deze 
bewust aan de buitengevel gehangen, maar daarnaast is uit 
veiligheidsoverwegingen en om misbruik te voorkomen de keuze 
gemaakt om de AED met een sleutel te vergrendelen. Aangezien het 
om een levensreddend apparaat gaat, die te allen tijde beschikbaar 
moet zijn hebben we voor een regelmatige controle en onderhoud 
gezorgd. 
 
Bij deze Skille zit een losse bijlage voor de dorpsbewoners. Bewaart u 
deze goed ! 
Op deze bijlage staat een stappenplan voor wat je moet doen bij een 
calamiteit en een lijst met alle dorpsbewoners, die gebeld kunnen 
worden, als er sprake is van een levensbedreigende situatie. Het dorp 
is in vijf regio's verdeeld zodat u de mensen het dichtst bij u in de buurt 
zou kunnen bellen in geval van nood. 
 

Namens de initiatiefnemers 
DH 
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     Jeugdhonk ’t Terpke 

                     Oosternijkerk 
 

 
 

Zoals u wellicht wel weet wil de gemeente Dongeradeel de illegale 
jeugdonderkomens (zuipketen) sluiten volgens het raadsbesluit van 
2005. 
Omdat de gemeente zich er wel van bewust is dat er iets voor in de 
plaats moet komen, heeft zij de bestaande jeugdhonken in de 
gemeente benaderd om hierin een functie te vervullen: een sociale 
ontmoetingsplaats voor de jeugd, waarbij deze op een verantwoorde 
manier een biertje/wijntje kan drinken. 
 
Het jeugdhonkbestuur heeft na overleg met de gemeente en na intern 
beraad besloten om hieraan mee te werken. 
Dit besluit hebben wij niet zomaar genomen. Ook wij vinden dat het 
jeugdhonk niet een legale zuipkeet moet worden, maar een gezellige 
plaats waar ook de jongere jeugd vertoeven kan. Een biertje moet 
kunnen maar met mate en boven de 16. 
Daarnaast heeft de gemeente ook nog eisen aan ons gesteld. Zo moet 
het jeugdhonk voldoen aan de bepalingen in de drank en 
horecawetgeving en mogen wij alleen met mate licht alcoholische 
dranken schenken (dus geen sterke drank). Ook mogen wij de horeca 
in de buurt niet beconcurreren en mogen wij geen jeugd uit andere 
dorpen toelaten, anders dan een introducé.  
 
Onder andere de volgende maatregelen zullen/zijn door ons worden 
genomen: 

 Er zal een officiële exploitatievergunning worden aangevraagd. 

 Enkele leden van het jeugdhonkbestuur hebben inmiddels een 
horeca-diploma (sociale hygiëne) gehaalt 

 Tevens zullen de overige vrijwilligers die op de zaterdagavond in het 
jeugdhonk staan worden geïnstrueerd. 

 Voorlopig wordt er alleen op de zaterdagavond een biertje 
geschonken en alleen na 21.00 uur. 

 Wij zullen er op toezien dat de jeugd jonger dan 16 jaar geen 
alcoholische dranken krijgt. 
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 Wij zullen er op toezien dat de oudere jeugd verantwoord drinkt 
(=beperkt). Het zal wat ons betreft niet een indrinklocatie worden. 

 Het drinken van niet-alcoholische dranken zal door het jeugdhonk 
worden gestimuleerd. 

 Wij zullen een ledenlijst instellen, met identificatie voor de 
leeftijdsbepaling. 

 Er wordt een reglement opgesteld over de wijze van toezicht, 
openingstijden en wie verantwoordelijk is voor de drankverstrekking. 

 Buiten de zaterdagavond zal het bier niet toegankelijk zijn voor de 
jeugd. 

 Voorkomen zal worden dat het drankgebruik overlast veroorzaakt. 
 
Wij vertrouw er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en 
eventueel te hebben gerustgesteld. Mochten er alsnog vragen en 
opmerkingen zijn, dan kunt u terecht bij Baudy Cuperus (tel 242048) en 
Eddy Rolf (tel 242624).  

Met vriendelijke groeten 
Bestuur Jeugdhonk “t Terpke”. 

 
 

_________________________________________________________ 
 

 
Te huur 
 
In Oosternijkerk, aan de rand van het dorp, een leuk vier persoons 
huisje te huur voor vakantie of per nacht. Woning heeft o.a. een 
verlengde bedstee voor twee personen, een huiskamer met een grote 
opbergkast, een zolderkamer met twee eenpers. bedden, een ruime 
hang en legkast etc. Alles is in het huisje aanwezig van theelepel tot 
wasmachine. 
Nabij het Lauwersmeer, volop gelegenheid voorwatersport,  fiets-
recreatie, een dagje Schiermonnikoog / Ameland of gewoon lui in de 
zon in een grote tuin. 
 
Voor inlichtingen kunt u bellen naar A. Stolk tel.nummer 0519-242104 
Of mailen naar gstolk@knid.nl 
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_________________________________________________________ 

 

 

Kerkdiensten: 9.30 uur in „de Bining, de Langgrousterwei.  
Via de radio te ontvangen op 102.8 FM. 
Predikante: da. H.K. Olde Scheper-van der Weide,  
Lou Sânen 1, 0519-36384 
e-mail: da.oldescheper@planet.nl 
Scriba : F. Meinsma, Langgrousterwei 44, 0519-242208 
e-mail : scriba-on@hotmail.com 
Voorzitter : mevr. A. Bremer, de Lyts Ein 8, 0519-242200 
e-mail: anniebremer@lijntje.nl 

 
 

Deze keer wil de diaconie u graag iets vertellen over twee dingen van 
onze actielijst.  
Het betreft ons adoptiekind en de spaarpotten van de diaconie.  
 

ADOPTIEKIND DIACONIE 

Wij, als diaconie hebben een adoptiekind in Moldavië, haar naam is 
Anna Parpalov. Zij is geboren op 30 maart 1999. Anna haar ouders 
hebben geen werk en zijn erg arm. Het lukt hen niet goed om voor Anna 
te zorgen. Anna zit nu in klas 4 en vindt vooral Engels en rekenen leuk. 
Haar hobby is haken en ze houdt van muziek. Ze kan goed opschieten 
met andere kinderen in de buurt. Anna woont in het dorp Crihana 
Veche, dit ligt ongeveer 9 km  van de stad Cahul in het zuiden van de 
republiek Moldavië. Het grootste probleem is hier de  watervoorziening. 
Er is geen waterleiding en rioleringssysteem. De mensen zijn hier 
afhankelijk van de waterputten die regelmatig droogvallen. Hierdoor 
heeft 70% van de mensen structureel te weinig water. Midden in het 
dorp is een staatsschool waar les gegeven wordt aan 500 kinderen tot 
16 jaar. Als de school doorlopen is moeten de kinderen het (tehuis) 
school verlaten ongeacht waar ze dan terecht komen. Anna woont  
thuis en komt dagelijks in het centrum voor materiële  en emotionele 
hulp. Wij als diaconie sturen 2 keer per jaar een cadeautje ter waarde 
van ongeveer 25 euro.  Dit pakketje mag niet groter zijn dan een 

mailto:da.oldescheper@planet.nl
mailto:scriba-on@hotmail.com
mailto:anniebremer@lijntje.nl
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schoenendoos, dit in verband met het transsport. Enkele voorbeelden 
van cadeautjes zijn, schriften kleurstiften potloden gum, handschoenen, 
wanten, speelgoed enz. 
 
SPAARPOTTEN VAN DE DIACONIE 
Voor mensen die weinig tot niet in de kerk komen en daardoor vaak de 
collecte missen, is het mogelijk om een spaarpot van de diaconie in 
huis te nemen, welke twee keer per jaar door een diaken wordt 
geleegd. De opbrengst hiervan wordt verdeeld over de kerk en de 
diaconie.  
Indien u hier belang bij heeft kunt u contact opnemen met  
S. Torensma: telefoon: 0519-589765 of per mail: ts.torensma@knid.nl  
 
Een hartelijke groet van de diaconie. 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
Hallo allemaal, 
 
Na de voorjaarsvakantie gingen de peuters bezig met het centraal 
prentenboek. Dit houdt in dat iedere peuter hetzelfde boek mee naar 
huis krijgt en het 2 of 3 weken mag houden. Op de peuterspeelzaal 
wordt het boek ook voorgelezen en er worden werkjes over gemaakt. 
Voor de ouders is er een werkboek bij waar ook werkjes in staan die ze 
met hun peuter kunnen doen, dit werkboek mogen ze dan houden. Dit 
keer was het het boek: En nu lekker slapen Sam!                       
 
Het is bedtijd, maar Sam wil nog niet slapen. Mama beer legt zijn 
knuffelbeesten om hem heen en dekt hem toe met een rood dekentje. 
Ze leest hem voor uit zijn favoriete boek en brengt hem warme melk. 
Maar Sam wil nog steeds niet slapen. Waarom? Mama beer is het 
allerbelangrijkste nog vergeten: de nachtzoen!  

mailto:ts.torensma@knid.nl
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De peuters mochten hun eigen knuffel ook mee naar school nemen om 
te kijken wat voor knuffel iedereen heeft, hoe die voelt en hoe die er uit 
ziet. 
                 

Voor Pasen werd er weer hard gewerkt aan een 
paashaas, eieren, nestjes enz. 
En wat een heerlijk weer is het, de peuters kunnen 
lekker buiten spelen. 
Juf Afke heeft 3 weken hulp gehad van 2 stagiaires, juf 

Sabine uit Anjum was er alle 4 dagen en juf Karin uit Ternaard was er 
op woensdag en donderdag, de rest van de week was ze op de 
basisschool.  Ze vonden het heel gezellig bij de lieve peuters. Juf 
Sabine en juf Karin bedankt voor jullie hulp! 
Voor de meivakantie hebben de peuters iets moois gemaakt 
voor moederdag, de peuters moesten het een week lang 
verstoppen. En wat was het?  Een hartje met een zakje 
hartjessnoepjes.    
 
Na de vakantie zijn er weer nieuwe peuters bijgekomen en nu zijn de 
groepen weer vol, maar opgeven van nieuwe peuters kan altijd, er 
worden ook weer peuters 4 jaar en dan komen er weer plekjes vrij.                                                                                                                                                                                  
Kijk ook eens voor verslagen en foto‟s van de peuters op de website 
van de Bernejister.www.foekesjoerds-pcbodongeradeel.nl 
 
Voor vragen e.d. kunt u/jullie altijd contact opnemen met Afke 
Jongeling, haar telefoonnummer is 241918. 
 Het bestuur bestaat uit Ted Oldescheper (voorzitter), Baukje Dorhout 
(penningmeester), Anja Bandstra (secretaresse), Pieter Leistra en 
Aletta Keegstra.  
 
Tijden jongste peuters: 
Maandag    08.30-11.00 uur 
Woensdag   08.30-11.00 uur 
  
Tijden oudste peuters: 
Dinsdag      08.30-11.00 uur 
Donderdag  08.30-11.00 uur  
 
 
 

http://www.foekesjoerds-pcbodongeradeel.nl/
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Paaseieren verven 
_____________________________________________ 
 
Ook dit jaar was het weer een hele klus voor de jury om uit de door de 
kinderen van de basisschool geverfde paaseieren ééntje te moeten 
kiezen uit elke groep die volgens hen de mooiste was.  
 
Het was al gauw duidelijk dat de jeugd in Oosternijkerk over veel 
schilderstalent en creativiteit beschikt. Maar uiteindelijk, na lang wikken 
en wegen, kwam de jury met een lijst van namen, die volgens hen een 
prijs verdienden. 
 
De prijswinnaars kregen een waardebon en hun paasei werd samen 
met die van de andere kinderen tentoongesteld in de etalage van Piet 
en Saakje de Boer, zodat het hele dorp kon zien hoe goed iedereen zijn 
of haar best had gedaan ! 
 
Alle prijswinnaars van harte gefeliciteerd en hier volgt de uitslag: 
 
Groep 1:  Bente Brouwer 
 
Groep 2:  Sietze Johannes Blom 
 
Groep 3:  Fenna Groenwold 
 
Groep 4:  Theunis Faber 
 
Groep 5:  Annet Cuperus
   
 
Groep 6:  Pieter Joute  
   Meinema 
 
Groep 7:  Anke Jensma 
 
Groep 8:  Eline Dijkstra 
 
Janneke Themmen 
Dorpsbelang 
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Verslag Koninginnedag 2011 
_____________________________________________ 
 
 
Ook dit jaar werd de verjaardag van onze koningin weer gevierd in ons 
dorp. Helaas viel deze dag op een zaterdag, waardoor half werkend 
Nederland weer een vrije dag aan zijn neus voorbij zag gaan. 
Desalniettemin was er al vroeg in de ochtend actie in ons dorp. Nog 
voordat de drumband en muziekvereniging door ons dorp ging, werden 
de eerste kraampjes al driftig opgebouwd. Om een mooie plek te 
bemachtigen, waren een aantal fanatieke verkopers al vroeg uit de 
veren. Gelukkig was het droog en konden de kraampjes rondom 
Doktersfiif worden opgezet. 
Rond klokslag 9 stelden drumband en muziekvereniging zich op voor 
het dorpshuis. Plan de campagne was een ronde door het dorp. Na de 
start voegden menig dorpsbewoners zich bij de alsmaar groter 
wordende stoet mensen die gezellig door het dorp liep. Na een kleine 
45 minuten kwam de menigte weer terecht bij dorpshuis “de Terp”. Daar 
werd ter ere van onze koningin het Wilhelmus ten gehore gebracht. Na 

aansluitend het “lang leve de 
koningin” en drie maal “hoera”, 
was het tijd voor het  vervolg van 
de dag.  
Op Doktersfiif was inmiddels 
alles in gereedheid gebracht en 
de handel kon beginnen. 
Iedereen had z‟n best gedaan 
om met een uitgebreid 
assortiment kopers te trekken. 
Toen de meeste ouders de 
kooplui hadden geïnstrueerd, 

was het tijd voor koffie. In “de Terp” was voor iedereen koffie met een 
stukje oranjekoek. Voor de handelaren, die natuurlijk niet bij de dure 
koopwaar weg konden, werd ranja rondgebracht. Ook werd er op de 
achtergrond een muziekje gedraaid, zodat het geheel nog gezelliger 
werd. Rond een uur of twaalf was de handel afgelopen en kon iedereen 
voldaan naar huis om geld te tellen. 
Dit was natuurlijk nog niet het einde van de activiteiten. Rond één uur 
kwamen de eerste mensen alweer richting dorpshuis “de Terp” om zich 
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in te schrijven voor de puzzelrit. Uiteindelijk deden er 40 auto‟s mee aan 
de puzzelrit. Rond half twee stuurde Dries Faber de eerste auto de rit 
in. De rest volgde om de twee minuten. Onderweg moesten de 
deelnemers verschillende “ingewikkelde” vragen oplossen en van een 
aantal zaken een inschatting doen. Bij de controlepost moest het aantal 
snoepjes in een pot geraden worden. Verbazingwekkend genoeg zaten 
een aantal mensen weer héél dicht in de buurt.  
In de loop van de middag kwam iedereen weer terug bij de finish. Daar 
kon het nakaarten over de vragen beginnen. Zoals altijd waren er de 
grootste discussies over antwoorden en iedereen was overtuigd van zijn 
of haar eigen gelijk. Na het bekijken van de resultaten gaf Dries tekst en 
uitleg over de vragen en de antwoorden. Zelfs dit was voor sommige 
deelnemers niet genoeg. Er werd gedreigd met advocaten en 
rechtszaken. Uiteraard trok de organisatie zich hier niets van aan en 
maakte de uitslagen bekend: 
 
1e prijs Sebastiaan Dijkstra (en de rest in de auto) 
2e prijs Familie P. Torensma 
3e prijs Peter Martijn, Yvonne en Hendrika 
4e prijs Dirk Jongeling en Sjoerd Kloostra 
5e prijs Sanne, Geartsje en Janneke 
6e prijs Willem Bergmans (en copiloten) 
 
Al met al een geslaagde dag en hopelijk allemaal tot volgend jaar. 

 
Dorpsbelang, Siemen Weidenaar 

   

 
Avondvierdaagse 2011 
____________________________________________ 
 
Van maandagavond 16 mei tot en met donderdag 19 mei jl. is de 
avondvierdaagse gelopen. De eerste avond was het fris en stond er een 
stevige wind, maar toch hebben 63 deelnemers zich aangemeld, 
waaronder 28 leden van de gymnastiekvereniging. Onder de 63 
deelnemers zijn 11 wandelaars onder de bezielende leiding van Bote 
van Dellen met de 10 km van start gegaan. Dit groepje heeft zich in de 
loop van de week steeds uitgebreid. Dit moet dus wel een gezellige 
groep zijn geweest.  



27 

 

Op de dinsdag kwamen er nog 5 vierdaagse lopers bij ( je mag één 
avond missen). Naast de vierdaagse wandelaars waren er ook elke 
avond een aantal losse lopers, die voor de gezelligheid een avondje 
meelopen. Op de slotavond was het prachtig mooi weer. Het waaide 
niet zo hard en het zonnetje scheen. De opkomst deze avond was 
geweldig. Juf Jannie met 18 kleuters, een grote groep streetdancers en 
nog enkele losse lopers. Bij de controlepost buiten Niawier stonden 
bestuursleden van het dorpsbelang klaar met ranja en marsjes. In totaal 
hebben ruim 120 mensen meegedaan aan de avondvierdaagse. Een 
aardige opkomst. We hopen dat jullie volgend jaar allemaal weer van de 
partij zijn en neem dan ook vooral zoveel mogelijk mensen mee. 
 

 
Wandelaars worden op de laatste avond binnengehaald met muziek, 
bloemen en snoepgoed door de drumband en familieleden. 
 

Dorpsbelang, Dieta Holwerda  
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IEPEN DOARP - 14 MAAIE 2011 
 

14 MAAIE NJOGGEN OERE, DE FLAGE WAPPERT HEECH YN TOP 

SYBE HAT DE KLIM AL MAKKE, ALLE TREDEN MAR WER OP! 

 

DE BERNTSJES FAN DE GIMMESTYK STAPPE TROCH DE HURDE WYN 

OP NEI DE MÛNEWEI, WANT DE DRUMBAND HAT DE GONG D’R YN. 

 
IN KLOFTE MINSKEN STIET TE WACHTEN, BENIJD OM WAT KOMMEN GIET 

AS FAN DE GRUTTE DYK IN TREKKER MEI TREIN DE MÛNEWEI OPRYD. 

 

MAIKE EN RIENEKE STEANE MEI BLOMKES EN IN GRUTTE SKJIRRE KLEAR,  

OAN DE DOARPSKENINGINNE FAN NIJTSJERK LITTE SE DE EAR 

 

SY HÂLDT IN PRAATSJE EN KNIPT MEI FAASJE DE LINTEN TROCH 

IEPEN DOARP IS BEGÛN, KOM D’R YN EN SJOCH! 

 

YN OPTOCHT NEI DE FEESTTINTE FOAR KOFJE EN MUZYK 

UDI BRINGT DE SFEAR DERYN, SA IS D’R EK NET IEN GELYK. 

 

DE REIN IS OPDROEGE, DE SINNE SKYNT – IT KIN WOL HEVE 

WAT BRINGT DE DEI, WAT SILLE WIJ HJOED BELEVE? 

 

IT DOARP LEI D’R NOCH NEA SA SKJIN EN HIMMEL BIJ 

OERAL HINGJE DE FLAGEN ÚT EN ELTSENIEN DOCHT MEI. 

 

DE DOARREN GASTFRIJ IEPEN, FOAR ELTSENIEN WOL WAT 

NIJSGJIRRICH NEI WAT D’R EFTER OARS SLETTEN DOARREN BART. 

 

IT IS IN KOMMEN EN IN GEAN EN DE SFEAR IS POERBÊST 

DE REAKSJES BINNE POSITYF EN DÊR DOGGE JO IT FOAR OP ‘T LÊST 

 

BÊSTE MINSKEN, WIJ WOLLE JIM BETANKJE FOAR DIZZE FEESTLIKE DEI 

SA’N ENTHÛSIASME EN SA’N YNSET, WÊR MAKKEST DAT NOCH MEI? 

 

SA’N WARBER DOARPKE YN IT NOARDEASTEN IT IS UNYK! 

WE HAWWE IT NET ALTYD YN’E GATEN, MAR WAT BINNE WE EINLIKS RYK! 

 

TIGE TANK ALLEGEAR! 

HENKE, RIA EN TINEKE 
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25 Jier Lyn 
yn de 

Doarpsskille 

 

 
 
 
 
 
 
FYTS – PERIKELS 

 

Men praat wolris oer in “verstrooide professor”. Sa‟n 

man siket bytiden om syn bril en hy hat „m op „e 

foarholle te sitten. Soks komt fan it prakkesearjen, 

seit men. Ju tinke tefolle oan oare dingen op sa‟n 

stuit. 

Harmke hie der faaks ek lêst fan. Se ried op „e fyts 

nei de blommesaak fan Faber, prate efkes oer dit en 

dat (och men wit wol hoe‟t dat giet as froulju ûnder 

inoar binne) en gie doe te gean wer nei hûs. De fyts 

bleau iensum efter, wol in 14 dagen lang. De soan fan 

de blomme-frou die der wolris in ritsje mei, och dat 

giet sa as sa‟n ferfiermiddel dêr ûnbeheard stean 

bliuwt. Sa kaam er ek ris by Rinse yn de 

timmerwinkel. Dy sei, dy fyts komt my bekend foar, dy 

is fan Harmke! Sa wie dat wer oplost. Mar de fyts soe 

noch folle mear belibje. Harmke wie te boadskipjen by 

Boate slachter, dit kear mar ris te gean: se woe de 

fyts net wer ferjitte! Mar troch it praten oer Sieusk 

spek  en sok soarte fan dingen, rekke se wer wat yn 

„e war en stapte se op in fyts dy‟t dêr stie en ried 

dêr op wer nei hûs. It is fansels maklik as men alle 

hynders beride kin, dan fielt men net mear hoe‟t men 

sit. In puntich sadel as in rûnenien, it is dan 

allegear gelyk. Doe miste men by de slachter wer in 

fyts, mar nei in tydsje kaam troch in praatsje dat 

hynder wer op‟e goeie stal. Mar it soe noch mâler 

gean. Harmke ried ditkear op har eigen fyts nei 
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Buertwinkel Tanja. Der wiene noch wat oare froulju yn 

de winkel, ûnder oaren ek de frou fan de kapper. 

Doe‟t alle nijtsjes wer wat útwiksele wiene, ried 

Harmke wer nei hûs. By it opstappen, gie it wol wat 

frjemd, krekt as woe de fyts de oare kant út. Mar 

soks ha je wol mear as der in tas mei guod oan ien 

kant oan it stjoer hinget.  

Efkes letter soe de kappersfrou ek wer nei hûs. Hja 

wie op‟e fyts kaam, om‟t har fuotten betiden net mear 

sa hurd meikomme kinne; de iene minske is no ienris 

wat flugger as de oare. 

Doe‟t hja bûten wie, wie har fyts útnaaid. Dat koe 

dochs net. Hja kaam mei de triennen yn de eagen wer 

yn de winkel. Lokkich wie der in behelpsume frou, 

dy‟t sei: “Krij mines mar efkes, ik helje him wol wer 

by jo wei”. 

En bêste minsken, Skille-lêzers, jimme ha it al lang 

begrepen: de fyts fan de kappersfrou stie by Harmke 

en Rinse yn it hok. Al sa ûnwennich as wat. Rinse sei 

al ris, do hast ek in oare kleur fyts, mar dat woe 

Harmke him ûntstride.  

It is allegear wer yn oarder kaam. By Tanja bleau in 

fyts stean en lokkich dat der wolris in praatsje 

makke wurdt yn in winkel. Dat kin noch yn in 

doarpswinkel, gelokkich mar. Dêr stean noch gjin 

tsien as noch mear kassa‟s op in rigele en hat in 

winkelman ek nochris tiid om te praten oer in fyts 

dy‟t al in wike as wat by him yn it rek stiet. En 

sjoch, sa krige de kappersfrou har eigen fyts wer en 

Harmke sei, dit komt my net wer oer. 

Hoe koe it ek sa mal! 

Ach ja, mei al dy drokte rint de holle jin ek wolris 

oer!!          

         ADV 
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In foto út it argyf - 18 

 

 
 

De vorige keer werden drie foto’s gepubliceerd van de dorpsfeesten in 

september 1945. Daarbij werd de opmerking gemaakt dat er vast nog meer 

foto’s genomen moeten zijn want: 

De 1
e
 prijswinnaar stond op een foto (Wint de Vrede) 

De 3
e
 prijswinnaar was bekend (De Skotsploech) 

Dat impliceert dat er ook een 2
e
 prijswinnaar moest zijn en inderdaad kreeg ik 

een telefoontje van mevrouw Riemke Feenstra-Bosgra met de opmerking dat 

haar zus, Tietje Terpstra-Bosgra in Leeuwarden, zo’n foto moest hebben. Een 

paar weken later kwam ik in het bezit van die foto en die wordt in deze 

Doarpsskille gepubliceerd met daarbij de volgende namen: 

 

Links vooraan, zittend naast “2
e
 prijs”: Geertje Sijtsma (later Ritsma) en 

Trijntje Holwerda (later Hoekstra) 

Het kleine meisje rechts daarachter is Tietje Jousma (later Buursma) 

De drie middelste dames, op de knieën vlnr: Doet Klopstra (later Miedema), 

Rinske Rispens (later Bierma) en Tietje Bosgra (later Terpstra) 

De achterste twee dames, staand: vlnr: Riemke Bosgra (later Feenstra) en Jenny 

Rispens (later Dijkstra) 

De koetsier, staand naast de wagen is Lieuwe Jousma. De foto is genomen op 

de Boate’ Hoeke, links het huis op de hoek (Langgrousterwei 1) met daarvoor 

de elektriciteitspaal, dan de slagerij van Tjeerd Holwerda, nu mevrouw 

Postmus-Kooistra en het huis van Jappie Poutsma. Van de boerderij van Pieter 

en Hanneke Postma is nog een klein stukje te zien. Helaas is ook op deze foto 

geen vertegenwoordiger van U.D.I. in historisch uniform te zien. Zo’n foto 

moet er toch zijn gemaakt! Daarom roep ik hierbij nogmaals iedereen op om 

eens in oude fotoboeken of fotolaadjes te kijken of er nog meer foto’s van deze 

dorpsfeesten in 1945 zijn gemaakt. 

 

Het tweede gedeelte van deze “Foto út it argyf” is een reactie op een eerder 

geplaatste foto: “Schoolklas uit 1966” in De Doarpsskille van maart 2010. Ik 

kreeg een aantal namen door van personen die zichzelf op de foto herkenden. 

De foto is genomen door meester Onno Boersma (op z’n verjaardag) die van 

1966 tot 1968 aan de Foeke Sjoerds Skoalle werkte. Hieronder de namen zoals 

die door verschillende personen, waarvoor dank, aan mij zijn doorgegeven: 
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1. Jan Post 9. Annie (Thomas') Sijtsma 

2. Ealse Postmus 10. Jannie Braaksma (?) 

3. Anne van Driesum 11. Wike Kooistra 

4. Sjoerdsje Faber 12. Akke Jongeling 

5. Jan de Vries 13. Geertje van der Ploeg 

6. Rommie (Alderts) Linthof 14. Jikke (?) 

7. Pieter Postma 15. Geert Coster 

8. Hillie Feenstra 16. ?? (draagt een bril) 

Niet alle personen zijn zeker daarom graag weer reacties. Helaas had meester 

Onno niet meer foto’s van deze verjaardagviering want er missen nog een 

aantal personen die wel in deze klas zaten: Ypie Cuperus, Willie Elzinga, Auke 

Heeringa, Mintje Jongeling, Kees Lei en mogelijk ook Wike Swart. 

Ook een geschikte foto voor deze rubriek? Even bellen met 0519-241593! 

Reinder Tolsma 
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BIB  - Kapsalon Geartsje 
 

_____________________________________________ 
 
 
 
 
In deze editie van bedrijf in beeld richten we ons vizier op “kapsalon 
Geartsje”. Geartsje woont met echtgenoot Fred en kinderen Pier en 
Froukje op  De Buorren 20. 
Eind 1985  hebben ze de woning met schuur gekocht van de gemeente. 
Voorheen oefenden Atze en Hendrikje hier hun bedrijf uit. Begin 1985 
werden de eerste voorbereidingen getroffen om een kapsalon te 
maken. Ik begreep van Fred dat vooral het leeghalen van de hooizolder 
een favoriete bezigheid was ( dus niet! ). 
 
Geartsje werkte destijds nog als bedrijfsleidster bij kapsalon Ron 
Verhoef in Kootstertille. In november 1987 werd de kapsalon geopend, 
reeds in december kwam Wilma Liemburg in dienst. Begin jaren 

negentig onderging de kapsalon, 
wegens enorm succes, haar 
eerste face lift. In 2004 werd de 
kapsalon wederom geheel 
gemoderniseerd en ook nu nog 
oogt de kapsalon uiterst modern 
en functioneel. 
Momenteel bestaat het team uit 
Sippie ( 13 jaar in dienst ), Janny ( 
8 jaar in dienst ), Alie, Sandra en 
natuurlijk Geartsje zelf. 
 

Natuurlijk wist ik al dat het bij Fred en Geartsje gezellig vertoeven is en 
er volop ruimte is voor humor. Eén anekdote wil ik graag met de lezers 
delen. Geartsje was eens in „Haersmahiem‟ te Buitenpost vergeten om 
een permanentmuts mee te nemen. Dus een plastic BOVAG tas bood 
uitkomst. Er werden enkele gaten in geknipt en vervolgens zat de 
betreffende vrouw met een plastic tas op haar hoofd met aan beide 
kanten reclame voor BOVAG. 
 

Bedrijf 
in 

Beeld 
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Geartsje en haar medewerkers hebben inmiddels een klantenkring tot in 
wijde omtrek van Oosternijkerk, waarbij ze hun vak vol passie 
uitoefenen. Kortom een bedrijf waar we, ook als dorp oprecht trots op 
mogen zijn. 
 
Tenslotte heb ik Geartsje nog enkele algemene vragen mogen stellen. 
- Favoriete maaltijd   - gerookte zalm 
- Favoriete boek   - haar naam was Sarah 
- Favoriete film   - Zwartboek 
- Favoriete vakantiebestemming - Italië 
- Favoriete provincie   - Friesland 
- Favoriete filmacteur   - George Clooney / Sean Connery    
- Favoriete auto   - Mini Cooper 
- Favoriete muziek   - Andrea Bocelli t/m the Doors 
- Toekomstplannen   - mijn beroep uitoefenen op   
       plekken zoals Talma 
- Droomreis    - Bali ( en de rest ) 

PJH 
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(Skoan)susterdei! 
 
It doel is om elk jier in dei mei inoar fuort. Meastal slagget dat ek wol.  
De grutte fraach is altyd, wêr sil wy hinne en wa regelt it. Twa 
problemen dêr‟t mear as ienkear op jierdeibesites oer praat wurde kin. 
Want ja, dy‟t it betinkt hoecht it fansels net te regeljen en ik ha it ferline 
jier al regele, dus no kin d‟r wolris in oaren-ien. As we earst mar in doel 
hawwe en it mei inoar iens wurde kinne, bin we al healwei. Dan it 
twadde probleem: wa regelt it dit jier? Ek dat keallet bytiden swier. Mar 
nei in oantal jierdeifeestjes komme we d‟r altyd wer út, faak wurdt d‟r 
wol ien oanwezen. Sa, dat is wer regele. 
Troch dit wettertichte systeem stiene wy op in woansdei op Quatrebras 
te wachtsjen op in bus fan Dalstra dy‟t ús nei Urk bringe soe. We hiene 
in deireis boekt en it doel wie om earst nei Urk, dan nei Skoklân en as 
lêste noch nei Elburg. Dat like net sa mal. It waar koe krekt wat better, 
mar hawar, wat ûnderweis falt hoecht op Urk net te fallen. In deireis fan 
Dalstra. De organisator fan dit reiske, dit jier tafallich de jongste fan it 
klubke, hie d‟r fierder net bot oer neitocht hokker publyk sa‟n reiske eins 
lûkt en earst wie d‟r ek net safolle oan de hân, op Quatrebras stapte 
oars net ien yn as ús eigen ploechje en wie de trochsnee âldens 55+ 
(sa fielde it yn alle gefallen). Dus dat gie noch wol. Mar op it 
Hearrenfean stapten sa‟n tsien minsken yn en skeat de trochsnee 
âldens omheech. Doe fielde it 70+! Lang lyn dat ik my sa jong fielde, 
wer ris wat oars. It wie even wenne, mar wat makket it út, sa‟n dei bin je 
dochs mei eigen op stap en sa‟n bus fol froulju feroaret dat net fuort.  
D‟r gie ek in man mei, soe dy d‟r wol oer neitocht ha? 

Earst nei Urk. Op it programma stie in 
„ginkestocht‟, in stegentocht troch it 
âlde Urk. We hienen in gids mei, dy‟t 
ús fan alles fertelde en dat makke it 
ynteressant. It âlde Urk is eartiids 
folbouwd mei lytse húskes, deun nêst 
elkoar. Dat is no net mear sa fansels, 
mar de measte húskes binne d‟r noch. 
Se binne, op in pear nei, renovearre en 

fan trije húskes is bygelyks ien makke. Allinnich de bûtenkant is noch 
itselde. Mar it wie foaral lyts, lyts, lyts. Om rûmte te meitsjen binne sa no 
en dan fiif of seis hûzen ôfbrutsen, dêr kin no de auto‟s moai stean. Gjin 
túntsjes, allinnich in  terraske, foar of achter it hús. Mei wat potten mei 
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blommen. Pyt de Boer soe dêr net in meanmasijine ferkeape. En wy 
ronnen deun by de hûzen lâns, mar dat mocht it wie iepenbiere wei. 
Bytiden hiest it gefoel datst by dizze minsken oer eigen hiem rûnst. 
Nuveraardich. Wat ek nuver wie: sa‟t de strjitten der hinne leinen, dêr 
wie net in tou oan fêst te knoopjen. Foar in ûnbekende postboade net 
maklik, sei de gids. No ik wist noch wol in berop dy‟t it op Urk dreech ha 
soe. Hy wie trouwens wol string, ús gids. As hy stean bleaun wie it de 
bedoeling dat de groep binnen 10 of 20 sekonden om him hinne stie 
sadat hy syn ferhaal ôfstekke koe. Mar d‟r dwaalden wol gauris wat 
froulju ôf en dat noaske de man net. Foar ús net frjemd, mar hy wist 
fansels net wat fleis hy     yn „e kûpe hie. Hy hat d‟r in pear kear wat fan 
sein, mar guon oanwensten feroarest net samar. Gelokkich hie de man 
dit rillegau yn de gaten en liet er it gewurde en sa ferrûn dit oerke yn 
folle harmony.  Nei in goed oere levere de man ús by in snackbar ôf, tiid 
foar in hapke. Op it menu stie fisk, dat kin fansels ek net oars op Urk. 
We kriegen kibbeling. Hearlik. In pakje drinken derby dêr‟st in 
sûchreidsje ynstekke moast.  It paste krekt by dit reiske en de âldens 
sakke suver ek noch wat.  

Doe mei 
de bus nei 

Skoklân. 
Dat wie 

eartiids 
krekt lyk as 
Urk, in 
eilân  en 
ek dêr wie 
wer fan 
alles oer te 

fertellen. 
We ha d‟r 
op west, 
mar we 
binne d‟r 

ek omhinne riden en in gids hat ús fan alles fertelt. Dizze gids hie it 
fansels makliker as dy oare gids soene jo sizze, no sieten de harkers op 
„e stoel en makke hy gebrûk fan in mikrofoan. Mar stil wienen de 
harkers net en hy moast syn ferhaal gauris ûnderbrekke om fragen te 
beantwurdsjen. Sa wie d‟r in boerinne yn de bus dy‟t foaral each hie 
foar it gewas om har hinne. Begryplik fansels, boerinnen binne dêr deis 
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ek mei dwaande en ek op in frije dei falt jo each dan op soks. 
Meinammen de ierappels hiene har spesjale oandacht. Sa no en dan 
krieg de man dan ek in fraach fan  hiel oare oarder en dat helle him 
wolris wat út syn konsintraasje, mar úteinlik hat hy syn ferhaal dochs 
ôfdraaie kint en binne wy wer in stik wizer wurden. It bysûndere fan dit  
eilân wie, dat it mar 500 meter breed en 5 kilometer lang wie. No steane 
d‟r allegear beammen om hinne en is it ynpoldere, mar eartiids wie it 
keal en lei it yn see. Hege peallen stiene om it eilân hinne om it wetter 
te keren, mar dat slagge net altyd en it eilân is der dan ek mear as 
ienkear ûnder strûpt. Elke kear mei in tal deaden, dat op it lêst mochten 
de minsken der net mear wenje. Barre tiden ha dat west. Ik wit net iens 
of d‟r no noch minsken wenje, mar d‟r wie wol in gelegenheid om in 
bakje kofje te drinken. Op in terraske yn it sintsje, lekker. Op‟t lest ha je 
genôch heart en wurdt it tiid foar wat ûntspanning.    
Dat koene we ek fine yn Elburg, ús tredde doel. In prachtich stedsje mei 
ien grutte winkelstrjitte. Dêr bin wy loslitten en doe hiene we in oere de  
tiid foar  ússels. Net langer, want om kertier oer fiven stie it iten al foar 
ús klear. Wy ha it stedsje net bot besjoen. Guon hiene d‟r al earder west 
en twa dingen op ien dei is blykber wol genôch. D‟r is ek net bot 
winkele, heechút wat strúnt. Al rillegau sieten wy op in terraske, mei, êh 
no  toe mar, in wyntsje. Lytse slokjes, want de mage wie leech en we 
moasten ek noch in pear oeren ride. Mar it smakke bêst. It sintsje 
skynde, hè hè lekker. Dit mocht noch wol even duorje. Net fansels, want 
al rillegau moasten we achter de panne. We kriegen earst sop, dêrnei 
schnitzel mei ierappels en griente en as toetje in sorbet. It wie sa bêst 
as wat, allinnich dy schnitzel, leave santjin wat wie dy grut, like grut as 
ús buord. En dat yn  in geselskip mei hast allegear fruolju. Set dat in 
busfol manlju foar, dan hast mear eare fan dyn wurk.  
Under it iten koene wy ek wat neier kennis meitsje mei de oare fruolju út 
de bus, want ja sa‟n dei gean je dochs it meast mei eigen folk om. No 
dy froulju wiene like gesellich as wysels sa die bliken, dat d‟r wie neat 
mis mei harren. Op de weromreis ha we noch krekt net oan‟t sjongen 
west, mar dat skealde neat. De bussjauffeur hat noch in bedankje 
kriegen en foardat wy d‟r erch yn hiene stienen wy wer op Quatrebras. 
Bedankt en oant sjen. It wie in slagge uitje. Doe hiene we wol wer fuort 
twa problemen, want wêr moat wy no takom jier hinne en wa regelt it?  
         

 AWB 
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OANTINKENS OAN DE LYTS EIN 
 
Op 16 oktober 1947 bin ik berne as seisde bern fan Rense en Neeltsje 
Cuperus. Hja sille wol tocht ha “hoe krije wy him grut” want rejaal hiene 
hja it net. Heit wie net sûn, koe net mear wurkje, de skildersaak oan de 
Grienewei hiene se al fuortdien. Wiis ha se fêst wol mei my west. 
Neffens de famyljetradysje hie ik eins Doede hite moatten want de broer 
fan mem wie oan bar om te ferneamen. Doe‟t beppe Tryntsje, de mem 
fan ús mem, dat hearde, frege se as it lytse jonkje ek in Geert wurde 
koe. Omke Doede hie dêr gjin beswier tsjin, dêr hiene se it thús al oer 
hân. De reden dat beppe Tryntsje dat frege wie dat hja eartiids in jonkje 
ferlern hie dy‟t de namme Geert hie. Dy Geert is ferdronken yn de feart 
op hichte fan it Jeugdhonk by it doarpshûs. Dat barde op 5 maart 1920, 
hy wie noch mar 7 jier âld. 
Doe‟t ik sa‟n jier as 4 wie, moat ik kinkhoest hân ha. It moat bard wêze 
dat ik der alhiel yn hingjen bleau en mem, alhiel oeral!, mei my op „e 
earm nei bûten draafde en rôp dat ik dea wie. De buorlju, faaks wiene 
hja wat rêstiger, seagen ris goed en seine: “hy sykhellet noch!” It moat 
dochs wol in swak plak by my west ha want it heucht my noch skoan, it 
wie op in snein en ik wie mei ús heit yn „e hûs, dat ik in fearntsje 
sinesappel krige en dêr benei yn smoarde! 

 
De Lyts Ein fan foar de oarloch. Us hûs is krekt net te sjen as it moat it 
lytse wite puntsje wêze ûnder de armatuer fan de lampepeal links 
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Doe‟t ik krekt rinne koe, kaam ik efter it stek mei gaas, as oan in stik tou 
fêst want ús hûs stie deun oan de wei. No steane Gerie de Jong har 
konifearen dêr. Letter waard dat wat oars en mocht ik wol wat fierder, 
ferkear wie er doe ek net safolle oan De Lyts Ein. 
Ik strúnde wolris wat om en gie mei heit nei de bank ta wêr‟t altiten wol 

wat âlde mannen sieten 
te praten, dêr by it 
tsjerkhôf, dat dy buert 
learde ik sa wol 
kennen. Sa wie ik ris yn 
de Foeke Sjoerdsstrjitte 
en dêr wiene se oan it 
wurk by it hûs fan Geert 
en Sijke Torensma (no 
Paul Jacob en Antina). 
Dat hûs waard ferboud, 
se wiene mei in bearput 
dwaande ha‟k letter wol 
begrepen. In djip gat 
hiene se yn de grûn 
groeven en dêr 
moasten betonnen 
ringen yn. Ien fan dy 
mannen pakte my beet 
en smiet my yn dat gat, 
deabenaud wie‟k en „t is 
my altiten bybleaun. 
Sels no noch, no‟t ik dêr 
sels tichteby wenje yn 
de Foeke Sjoerds-
strjitte, tink ik der wolris 
oan. 

De ‘âlde-mannen-bank’ by de Sint Caecilia. Flnr: Tseard Bokkes van der 
Ploeg, Pieter Sakes Postma, Marcus Rispens, Pieter Torensma, 
Theunis Aukes Faber en Kees D. Seepma sr. 
 
Sa binne der mear dingen hingjen bleaun fan eartiids, somtiden fan dy 
ienfâldige dinkjes dy‟t jo as lyts jonkje belibben. Somtiden ek eangstige 
dingen lykas dy kear dat Jan Pytsjes mei it hynder op „e rin rekke op „e 
Lyts Ein, mooglik om‟t it hynder skrok fan in fiskkarre. In oare kear kaam  
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de tarre-auto fan de gemeente om in nij laachje tarre op de wei oan te 
bringen. Efter op dy karre stie in man mei in soarte fan beskermmasker 
op. Dêr wie ik deabenaud foar, ja, as jonkje fan 5 jier wiene wy ek neat 
wend fansels. 
Om fan De Lyts Ein nei De Buorren te kommen, moast ik altiten by Piet 
Bakker lâns. Piet en Jetske Buwalda hiene dêr in bakkerij oan it begjin 
fan De Lyts Ein, neist it tsjerkhôf (no Durk en Tineke Slager). Ik hie 
altiten in aardichheid oan de finsterbank fan harren hûs, dat wiene fan 
dy glêde stiennen. Ik begûn by it begjin en liet myn fingers gliidzje oer de 
glêde stiennen en rûge foegen fan de finsterbanken. As ik der no nochris 
lâns rin, doch ik dat noch wolris, as net ien it sjocht! 
Efter ús hûs stie doedestiids noch in hûs en dêr wenne famylje fan heit 
syn kant yn: Bartele-om, muoike Anna en Romkje. Wêrom‟t wy tsjin 
Romkje gjin „muoike‟ seine, wist ik doe net, mar letter ha‟k wol begrepen 
dat Romkje dêr húshâldster wie. Bartele-om wie in Noordhuis en hy hie 
noch twa bruorren hân, Durk 
en Ytzen. Hja wiene bruorren 
fan beppe Grytsje en wennen 
by har yn.  
Beppe Grytsje wie troud mei 
Ritske Cuperus, de pleechheit 
fan ús heit, dat dêrom waard 
myn heit gauris „Rense Rit‟ 
neamd, in ôfkoarting fan 
Ritske. 
Beide, pake Ritske Cuperus 
en beppe Grytsje Noordhuis, 
wiene al stoarn foar myn tiid. 
Se hiene twa bern, Jan en 
Anna. Jan wie troud mar 
Anna net. Hja hie as bern 
harsenfluesûntstekking hân 
en dêr wat fan oerhalden, hja 
wie geastlik beheidn en kaam 
letter yn it Bum-Hûs yn 
Eanjum telâne. Sadwaande 
wenne Anna by de bruorren 
Noordhuis en wie Romkje dêr 
de húshâldster.   Ien fan de bruorren Noordhuis: Durk, Ytzen 
    as Bartele: wa fan de lêzers wit hokker?? 



42 

 

Durk en Bartele Noordhuis en pake Ritske Cuperus wiene boere-
arbeiders, mar Ytzen wie gjin lânman. Hy hie in fervewinkel yn it hok oan 
de Grienewei dêr‟t Wessel en Tryntsje de Vries wenne ha (no Waatse 
en Marjanne). Myn heit wie oannaam troch Ritske en Grytsje om‟t syn 
beide âlders deun efterinoar (yn Nes) oan de Spaanske Gryp stoarn 
wiene. Harren hiele húshâlding is doe útinoar stood en sa kaam ús heit 
telâne by syn omke Ritske Cuperus, mar it moat sein wurde dat hy dy 
altiten as syn eigen heit sjoen hat. Hy wie ek noch mar 4 jier âld doe‟t er 
dêr kaam en hy hat der in goed plak hân, sei er letter altiten. 
Soks hat fansels fier foar myn tiid west, ik wit allinne fan Bartele, Anna 
en Romkje en dat muoike Anna op deselde dei as ik har jierdei fierde: 16 
oktober. 
Us heit en mem ha nei my noch in berntsje krigen, in famke mei de 
namme Martsje. De baakster dy‟t doe by ús yn „e hûs wie, heucht my 
noch skoan mei har wite skelk foar. Hja wie Kees ‟e Jantsje Bosscha, 
hjir út it doarp wei. Jantsje hie de wyn der goed ûnder want ik wit noch 
dat ik de reade byt dy‟t by ús 
op tafel stie, net opite woe, 
mar dan moasten jo net by 
Jantsje wêze want dy easke 
fan my dat ik it opiet! 
Ik moat goed op myn suske 
Martsje past ha, doe‟t dy wat 
âlder waard, want der is my 
ferteld dat ik har altiten by 
de hân hie as wy bûten 
wiene. Der is sels in foto fan 
om soks te bewizen: 
Ek oan De Lyts Ein wennen 
Marcus en Anna (Rispens) 
mei harren dochter Neeltsje 
(no it hûs fan Kees en 
Annie). Hja hiene ek in 
soan, mar dy wenne yn 
Amearika. Somtiden kaam 
er ris thús en dat wie hiel 
bysûnder want dan kaam er 
mei in grutte Amearikaanske 
auto del. Wy as bern tochten 
dat er dêr mei út Amearika 
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kaam, mar hy sil dy auto wol hjir as dêr hierd ha. Wy mochten wolris mei 
him út te riden, oer Wierum en Peazens, no dat wie wat! Hy joech ús ek 
wolris wat lytsjild om in ijsko keapje te kinnen. Dat diene wy dan by 
Taekele Soepboer dy‟t in lyts winkeltsje hie neist de bakkerij fan 
Buwalda, no hat Durk Slager dêr syn tún en garaazje. Marcus hie in 
hiele moaie swarte fyts mei fergroomde hânremmen. Hy sei altiten “As‟t 
grut bist, krijsto him”, mar dêr is spitigernôch neat fan kaam. 
Ik wie in protte by har oer de flier en sa ha‟k ris fan Neeltsje in kadootsje 

krigen dat út de 
„ferrassingspudding‟ kaam. 
Men kocht in pakje pudding 
en dan siet der in 
ferrassinkje yn as kadootsje. 
Yn dit gefal wie dat in giel 
barchje fan hurd plastc. Dat 
barchje hie in toutsje om „e 
hals en dêr hong wer in lyts 
barchje oan. As‟t no de 
grutte baarch op „e tafel 
delsettest, hong it lytse 
barchje oan dat toutsje by de 
tafel del. Troch it gewicht fan 
dat lytse barchje begûn de 
grutte te rinnen, krekt salang 
oant er by de ein fan de tafel 
stean bleau: wat ha ik dat 
spultsje in protte dien! It 
barchje is der noch altiten en 
hat in moai plakje by ús yn „e 
hûs krigen en is no al 55 jier 
âld. 
 
 

Us heit, Rense Cuperus, op ‘e fyts op ‘e Lyts Ein, fervebus oan it stjoer. 
It hûs rjochts is fan ús buorlju Meint en Romkje de Jong en efter de A-
peal is de trochreed te sjen fan de timmerwinkel fan Harm Holwerda 
 
Neist ús hûs, rjochting Bollingwier dêr‟t no de bungalow fan Gerie stiet, 
wennen Meint en Romkje de Jong, Meint Gaatses, seine wy. Hy hie wat 
kij efterhûs yn in âld hok. Hy wurke yn it slyk efterdyk yn de lân- 



44 

 

oanwinning as by rykswettersteat. Ik wit noch dat er in bats hie mei dêr 
gatsjes yn board. Hy hie in brommer, in Berini. As‟t him fregest hoe hurd 
dy brommer koe, sei er altyd: “Tachtich yn „e bocht”. 
Ik wit noch krekt wêr‟t syn kij stiene, want ik ha meimakke dat se dy 
stâlen makke ha. Dat die in Peazemer timmerman want dêr kaam Meint 
wei, foar‟t er yn Nijtsjerk kaam te wenjen. As jongfeint wenne er lykwols 
al yn Nijtsjerk, soan fan Gaatse en Harmke. Meint hie ek wol in hûn foar 
de karre, as leaver ûnder de karre. It wie sa‟n grouwe brunenien. Doe‟t 
de hûn dea wie, smiet er him gewoan yn de sleat oan De Lyts Ein, op 
hichte fan de kassen fan Faber sawat. Wy boarten yn de fjilden en fûnen 
dat kadaver. Hy hat „m dêrwei helje moatten. 
Meint hie in geheime radiosinder, de namme is my ûntsketten (wa wit 
dat noch ?!). As hy oant útsjoeren wie, koest him op de wei wol yn de 
mikrofoan razen hearre. 
Rjocht foar ús oer (no Leo en Joke) wennen Gerryt en Kim de Zwart, yn 
myn eagen hiele âlde minsken yn in lyts boerespultsje. Ik wit dat er 
kninen hie en in grutte houten skeppe, faaks om it kninefoer te skeppen. 

Doe‟t Gerryt ferstoar en Kim 
allinne oerbleau, wenne se yn by 
Geert Sijtsma, de frachtrider yn 
„e buorren (no Jan en Anja). Sy 
hat famylje west en wenne yn in 
keammerke oan de kant fan de 
wei. Neist harren hûs wie de 
tagong ta in plak greide dat by 
Taekele Soepboer yn gebrûk 
wie. 
By dy tagongshikke stiene wy 
wolris by jûntiid as by nacht as it 
swier waar west hie, om te sjen 
at it ek earne ynslein wie. By 
swier waar hellen ús âlders ús 
nammentlik altiten fan bêd ôf. 
Wy koene dêrwei in hiel ein de 
kant nei Dokkum út sjen.  
 
Us buorlju, neist en foaroer ús: 
Links Jan ‘e Jeltsje Minnema 
Rjochts Kim/Keimpkje de Zwart 
Pauzenga 
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Wy woene der ek wol efkes út want dan rûkte it bûtendoar sa lekker fris 
nei de waarmte fan earder en de reinbui dêrnei. 
By Piet Bakker hellen wy „sûkerguod‟, sa‟t wy dat neamden. Dat wie ôffal 
fan de sûkerbôle, o sa swiet, mar wol lekker en somtiden ek spikerhurd. 
Dat krigen wy as wy der hinne moasten om bôle foar ús mem. Wy 
fregen der ek sa wolris om; ik tink lykwols dat it myn gebit koste hat! 
It krudenierswinkeltsje fan Taekele Soepboer moasten wy wol hinne om 
bygelyks sûker as sâlt foar ús mem te heljen. De sûker en dat oare losse 
guod siet yn houten skoladen mei koperen rinkjes der oan, dêr koe de 
finger troch om it laad oan te lûken. Alles waard apart ôfwoegen en yn in 
puntpûdsje dien. 
Neist Taekele (no de garaazje fan Durk Slager) wennen yn myn tiid 
Joeke en Alie Feenstra mei harren twa bern, in jonge en in famke. De 
soan hiet fan Wessel en dêr boarte ik wol mei. 
Neist ús (de lêste bewenner wie Sjoerd de Vries) wenne Jan „e Jeltsje, 
in widdofrou. Har soan Klaas kaam wol by ús, hy wurke by de firma 
Klaver yn Dokkum en die dêr de kachels. 
Efter it hûs fan Jeltsje wennen Meint en Tryn Weidenaar mei harren trije 
dochters en ien soan. 
Neist Jeltsje oan de wei (no Ype Heeringa) wennen Minne en Aaltsje 
Elzinga. Minne wurke by it 
leanbedriuw fan Mûnte 
Gardenier. Hy die û.o. it 
deasproeien fan ierdappels 
en as er dan thúskaam, 
seagen wy him as bern 
oankommen: alhielendal giel 
fan dat fergif. 
Noch wer fierder wenne 
Smids‟ Anna, sa‟t wy har 
neamden. Har man, Jan 
Postma, hie smid west en wie 
stoarn oan de Spaanske Gryp 
op 23 novimber 1918. 
Yn 1954 binne wy ferhuze nei 
de Grienewei nûmer J 41, 
letter krige dat as nûmer: 9. 
 

Geert Cuperus 
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Aangifte doen: met of zonder afspraak op het 
bureau of via internet? 
 
Als u iets vervelends of iets ergs is overkomen en u wilt daarvan aangifte 
doen, dan kan dat op verschillende manieren: op het bureau, soms bij u 
thuis en soms ook via internet. Een aangifte is niet alleen voor de 
opsporing van belang, de politie krijgt er ook een beeld mee van de 
criminaliteit uw buurt en kan daardoor beter bepalen waar extra toezicht 
of opsporing nodig is. 

 
Aangifte op afspraak 
Wilt u er zeker van zijn dat u direct geholpen wordt en dat we voldoende 
aandacht aan uw aangifte kunnen besteden? Maak dan een afspraak voor het 
doen van uw aangifte. Dit kan via het telefoonnummer 0900-8844. U wordt dan 
in contact gebracht met een medewerker van het politiebureau waar u aangifte 
doen wilt. 
  
Wanneer is het niet nodig een afspraak te maken 
U hoeft geen afspraak te maken als u hevig geëmotioneerd bent en/of als het 
om een zeer ernstig feit gaat. U wordt dan onmiddellijk te woord gestaan door 
een medewerker. U hoeft ook geen afspraak te maken als uw fiets gestolen is 
of als er kleine vernielingen aan uw eigendommen zijn aangericht. Indien u 
reisdocumenten of goederen heeft verloren of als u iets wilt melden, kunt u ook 
zonder afspraak op het bureau terecht. 
  
Aangifte zonder afspraak 
Tijdens de openingsuren van de bureaus kunt u altijd terecht voor het doen van 
uw aangifte. Houdt u alleen wel rekening met een wachttijd. In sommige 
gevallen kunt u ook verzocht worden op een ander tijdstip terug te komen 
omdat er geen medewerker beschikbaar is. Dit geldt uiteraard niet voor de 
situaties en aangiftes zoals hierboven omschreven. 
  
Niet naar het bureau? 
Voor een aantal vormen van diefstal, inbraak en vandalisme kunt u gewoon 
thuis met de computer aangifte doen. Welke soorten aangiftes dat precies zijn, 
vindt u op www.politie.nl/friesland onder 'Aangifte'. Bij digitale aangifte hebt u 
natuurlijk geen persoonlijk contact met de politie, maar makkelijk is het wel.  
 
Afwikkeling digitale aangifte 
Via www.politie.nl/friesland kunt u van een aantal feiten digitaal aangifte doen. 
Nadat u uw aangifte heeft verzonden naar de politie, krijgt u direct per e-mail 
en ontvangstbevestiging. Uw aangifte wordt gecontroleerd en verwerkt tot een 
definitief proces-verbaal van aangifte. U ontvangt hiervan binnen vijf 

http://www.politie.nl/friesland
http://www.politie.nl/friesland
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werkdagen een exemplaar, dat er overigens anders uitziet dan de mail die u 
heeft verzonden. U kunt dit exemplaar daarna gebruiken voor bijvoorbeeld uw 
verzekering. 
 
Aangifte op locatie 
Bent u slachtoffer van een woninginbraak? Dan neemt de politie bij u thuis de 
aangifte op. 
 
Uw buurtagent 
Voor meer informatie kunt u ook terecht bij mij Trijntje van Dekken, uw 
buurtagent. Ik ben telefonisch te bereiken via 0900-8844.  Als elke seconde 
telt, kunt u 112 bellen, maar als het ook zonder zwaailicht kan, belt u 0900-
8844.  

 
_________________________________________________________ 
 

Even voorstellen……………… 
 
Wij zijn de dorpsteams van Dongeradeel Oost van Thuiszorg Het Friese 
Land. Deze dorpsteams bestaan uit verpleegkundigen en verzorgenden 
die er naar streven om u in elke situatie de juiste zorg te geven. 
  
Het dorpsteam van Dongeradeel Oost staat dag en nachtvoor u klaar 
om de zorg te bieden die u nodig heeft. Door de kleinschaligheid van de 
teams kunt u rekenen op een snelle inzet en persoonlijke aandacht. 
Thuiszorg richt zich op iedereen die zorg aan huis nodig heeft, 
ongeacht de leeftijd. De zorg die wordt verleend is er onder andere op 
gericht om zo lang mogelijk thuis te kunnen blijven wonen en is erg 
divers. Het kan bestaan uit het aan- en uittrekken van elastische 
kousen, hulp bij wassen en aankleden, medicatie geven, 
verpleegkundige handelingen en zorg in de laatste levensfase. Alles 
aangepast naar uw behoefte en wensen.   
  
Wij zijn opgeleid voor de taken die we uitvoeren en worden hierin 
jaarlijks bijgeschoold. De kwaliteit van de zorg is bij ons gewaarborgd. 
Mocht u na een ziekenhuis opname ook gespecialiseerde 
verpleegkundige zorg nodig hebben dan worden onze collega‟s van het 
specialistisch team ingeschakeld.  
  
Klanttevredenheid staat hoog bij ons in het vaandel. Thuiszorg Het 
Friese Land scoort hierop onverminderd hoog en blijft er naar streven 
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om de klanten in Dongeradeel Oost tevreden te houden. Zo wordt onder 
andere ingezet op een klein aantal zorgverleners, wat bij u thuis komt 
en heeft u altijd een persoonlijk aanspreekpunt. Deze 
eerstverantwoordelijke zal alle zorginhoudelijke aspecten met u 
bespreken. 
  
Mocht u vragen hebben over het dorpsteam Dongeradeel Oost van 
Thuiszorg Het Friese Land, vragen over de zorg en/of indicatiestelling of 
wilt u gewoon meer informatie dan kunt u contact opnemen met Bertha 
Bloem  wijkverpleegkundige van Thuiszorg Het Friese Land. Zij is 
onderdeel van het dorpsteam en kan u adviseren en eventueel 
ondersteunen bij het formuleren van de zorgvraag. Zij is te bereiken op 
telefoonnummer 06-30075887 of via de mail 
VerplegingDokkum@thfl.nl. Daarnaast werken we nauw samen met uw 
huisarts.  
 
Thuiszorg Het Friese Land is 24 uur per dag bereikbaar via het 
telefoonnummer 0900-8864 voor al uw vragen. Zorg is dag en nacht 
nodig en daarom staan de medewerkers van Thuiszorg Het Friese Land 
dag en nacht voor u klaar.  

  
  

mailto:VerplegingDokkum@thfl.nl
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Reisverslag  
van onze rondreis door Nieuw Zeeland- deel 1 
_________________________________________________________ 
 
Het is alweer een tijdje geleden dat we deze reis gemaakt hebben, 
maar het leek ons wel een leuk om er een stukje over te schrijven voor 
de Doarpsskille. 
De reis hebben we gemaakt in januari & februari 2009 en zijn in totaal 
30 dagen weggeweest inclusief reis tijd, de tickets waren al in 
september 2008 gekocht en een auto gehuurd voor de hele periode, we 
wilden een zo kort mogelijke reistijd, de route was als volgt, heen 
Amsterdam – Tokyo – Christchurch, en terug vanaf Auckland – Kuala 
Lumpur – Amsterdam. 
De route hebben we zelf gepland, dus met behulp van internet sites en 
reisgidsen een reisplan gemaakt, we wilden namelijk niet in hotels 
overnachten en in toeristische plaatsen blijven. Dus een route 
uitgestippeld en op de plaatsten waar we wilden verblijven 
accommodatie gezocht, onze voorkeur ging uit naar B&B 
accommodatie en moet zeggen dat het een uitstekende keuze bleek 
achteraf. Dus via Newzealand.com en charmingaccommodation.co.nz 
accommodatie geregeld wat ook al de nodige voorpret gaf, altijd 
spannend natuurlijk als je niet weet waar je terecht komt.Januari 2009, 
eindelijk is het zover, na maanden van regelen en plannen, „t is 
tenslotte niet een weekendje naar Schiermonnikoog, dus in de trein 
naar Schiphol en op naar NZ, wordt wel een lange zit 2 x 12 uur, maar 
het zijn wel nachtvluchten, dus slaappilletjes mee, anders is het niet te 
doen, kan je nog een paar uurtjes ergens anders zijn, na 2 dagen 
eindelijk in NZ, maandag morgen vertrokken en woensdag morgen 
geland, het tijdverschil is 12 uur vroeger dan bij ons, dus je reis vooruit 
in de tijd, de datum grens ligt dan ook ten oosten NZ, op de 180ste 
lengte graad. Na een lange reis dan toch in Christchurch aangekomen, 
hier begint dus onze reis, Christchurch ligt op het Zuidereiland, NZ 
bestaat dus uit het Noorder & Zuidereiland.  
Na een boerenacht en een goed ontbijt gaan we op pad, op naar Lake 
Tekapo waar we 1 nacht blijven, wat gelijk opvalt, is hoe rustig het is als 
je buiten de stad bent. (het totaal aantal mensen dat op Nieuw Zeeland 
woont, is 4.3 miljoen, waarvan 1 miljoen op het Zuider-eiland) Lake 
Tekapo ligt aan een meer met dezelfde naam tegen de bergen aan dus. 
We rijden door een prachtig glooiend en slingerend landschap, daar 
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aangekomen blijkt dat onze accommodatie een atelier te zijn met 
uitzicht op Mount Cook.  
 
 

 
 
 
Deze berg domineert het Zuidereiland, met helder weer is deze dan ook 
van alle kanten waar je bent zichtbaar, zeer indrukwekkend. Onze 
gastheer en vrouw heten ons hartelijk welkom, gelijk een welkomst 
borrel & hapje, praatje uiteraard waar wij vandaan komen, zoals dat de 
hele reis zal gaan, de Kiwi‟s zoals de Nieuw Zeelanders genoemd 
worden, willen graag weten waar je vandaan komt, wat je van het land 
vindt en waar je geweest bent, de echte Nieuw Zeelanders bestaat niet, 
(de Maori’s worden wel beschouwd als de oorspronkelijke bewoners 
maar is ook niet waar, deze zijn oorspronkelijk afkomstig van de 
Polynesische eilanden) dus iedereen is emigrant en als je zegt dat je uit 
Nederland komt zijn ze gelijk vol lof over dat de Nederlanders zulke 
goede ambachtslieden zijn. 
Vandaag naar Dunedin, dit ligt aan de kust en is een universiteit stad 
dus we gaan weer richting de Pacific onderweg ogen te kort wat een 
mooi landschap en weinig verkeer, gaan uit de auto in Moeraki Boulder 
Beach, hier liggen gigantische stenen die door het wegspoelen van de 
kust bij stormen te voorschijn komen, er zijn stenen bij van wel 3 meter 
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in doorsnee en dan ook nog perfect rond, heel apart allemaal, dus een 
mooie strand wandeling en we zien de dolfijnen zwemmen voor het 
strand. In Dunedin te zijn aangekomen zitten we in de King George 
hostel, dit is een back-packers/vrachtwagen chauffeurs accommodatie, 
zoals de naam al doet vermoeden is het net zo oud als de naam, wat 
een ouwe bende, dus de stad in voor een terrasje en een biertje, wel 
verdiend na zo‟n indrukwekkende dag. Dus terug opfrissen en wat eten, 
we zijn te moe om nog weg te gaan, dus maar in de hostel gegeten, 
blijkt dat de kok aardappelen, groente en lekker stukje vlees heeft 
klaargemaakt, dus lekker eten en vroeg in de mand. 

Vandaag gaan we 
naar het plaatsje Bluff, 
dit is het meest 
zuidelijkste puntje van 
Nieuw Zeeland, ook 
wel Lands End 
genoemd, hier blijven 
we 2 nachten, we 
willen Stewart Island 
bezoeken, de rit voert 
ons door de Caitlands, 
dit is nog een echt 
stuk ongerept NZ. Wat 

een prachtig landschap we komen ogen te kort, ook hier weer weinig 
verkeer, af en toe een verdwaalde toerist en een Holsteiner koe in de 
wei. Eind van de middag dan aangekomen op de plaats van 
bestemming, beetje rond gekeken in de plaats zelf, maar dit is wel echt 
het einde van de wereld, het dorp ligt aan de voet van Stirling Point, dus 
met de auto naar de top, blijkt dat het deze dag een heldere dag is met 
een uitzicht van kilometers ver, maar helaas geen camera mee 
genomen. 
 Volgende dag vroeg op want we willen met de eerste ferry naar 
Stewart Island, de overtocht duurt 2 uur en kan nog wel eens ruw zijn, 
we varen door de Foveaux Strait, ook wel bekend als de Rouring 
Fourties, wat zoveel betekent als slecht weer, maar we hebben geluk 
vandaag, prachtig mooi weer, dus genieten van de overtocht. We 
komen aan in het plaatsje Oban, hier wonen dan ook de meeste 
mensen (400 mensen), dit is ook weer een ongerept eiland, geen auto‟s 
op het eiland, een paar voor de lokale middenstander (1 hotel en 
supermarkt) en de vissers die hier wonen, lijkt wel op Schier, maar dan 
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nog rustiger, hier zie je dan ook alleen maar back-packers en trappers, 
deze gaan het oerbos in voor 3 tot 10 dagen met alleen een tentje en 
minimale bagage, dit is dan ook weer een uniek stuk van NZ. Deze 
bossen schijnen al te bestaan sinds de laatste ijstijd. We hebben de 
wandelschoenen ook aan dus hup d‟r op uit, een kaartje bij de lokale 
VVV gehaald met verschillende routes, dus in de benen. Wat een 
pracht, eind van de middag weer terug op de ferry naar Bluff.  
Volgende bestemming is Te Anau, we blijven hier ook 2 nachten, willen 
de Milford Sound bezoeken, gaan via Invercargill, en op aanraden van 
onze gastheer moeten we de lokale hardware store (Piet de Boer) naar 
binnen gaan, hier staat de motor, een Indian, waar Burt Monroe het 
wereld snelste record mee heeft gereden. Deze meneer kwam uit NZ 
en reisde naar de USA om het record te vestigen, er is ook een film van 
gemaakt en heet “The World Fastest Indian”, deze is erg amusant. Dus 
zo gezegd zo gedaan, hier staan dan ook van allerlei bouwsels van 
motoren, uiteraard een praatje met de lokale bewoners die hier ook 
komen voor van alles en nog wat, de reis die gaat nu ook weer door 
een pracht mooi landschap, we zijn nu 5 dagen in NZ en zijn het er over 
eens dat dit toch wel een prachtige reis is, de Kiwi‟s noemen Nieuw 
Zeeland dan ook niet voor niets “Europe in a nutshell”, Europa in een 
notendop dus. Aangekomen in Te Anau blijkt dit wel een redelijke grote 
plaats te zijn, het ligt dan ook tegen het Fjordland National park aan, 
hiervandaan gaan dan ook allerlei trektochten het gebergte in.  
Wij gaan de volgende dag vroeg op pad naar de Milford Sound, dit op 
aanraden van onze gast vrouw, komen elke dag bussen met toeristen 
naar dit gebied om de fjorden kust te bewonderen, die willen wij dus 
voor blijven, wederom een mooie tocht door al die natuur pracht, hier 

zijn dan ook 
opnames gemaakt 
voor de film “Lord of 
the Rings” de reis 
duurt 3 uur. Op de 
plaats van 
bestemming een 
kaartje voor de 
boottocht door de 
fjorden gekocht, dit 
is ook weer een 

adembenemend 
tocht, helaas zit 
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onze boot vol met Japanners, wat een vervelend volk zeg als ze in een 
kudde zijn, alles wat beweegt moet op de foto. We hebben erg veel 
geluk wat het weer betreft, het kan hier zo omslaan, de regen wordt hier 
dan ook niet millimeters gemeten maar in meters, gemiddeld 7 meter 
regenwater per jaar, dat is nogal wat. In NZ kan je 4 jaar getijden 
hebben in 24 uur volgens de Kiwi‟s, we hebben dat dan nog niet mee 
gemaakt, maar daar ontkomen we ook niet aan verder in onze reis. 
Volgende bestemming is Fox Glacier, we maken een tussenstop in 
Wanaka waar we overnachten, onderweg hier naar toe maken nog een 
stop in Queenstown, dit is wel een erg toeristische plaats, dus hier een 
rondje om en wat eten, gauw weer wegwezen. In Wanaka aangekomen 
blijkt dat er een compleet woonhuis tot onze beschikking is, ziet er 
allemaal weer goed uit. Helaas is het de volgende dag een beetje 
gedaan met het mooie weer, bewolkt en het gaat miezeren, de rit gaat 
door “Mount Aspiring National Park”, ondanks het treurige weer wel een 
mooi rit door het regenwoud, erg bijzonder allemaal. In Fox Glacier 
aangekomen is het weer een stuk beter, het plan is om de volgende 
dag de gletsjer te bezoeken waar deze plaats naar vernoemd is. We 
verblijven vannacht op een boerderij, de vrouw runt de boerderij en 
B&B, haar man blijkt helikopter piloot te zijn en zit in Sumatra, zo zie je 
maar als je bij mensen thuis overnacht kom je ook van allerlei mensen 
tegen. We gaan s„avonds eten aan Lake Matheson, het restaurant heeft 
uitzicht op de Gletsjer, zeer bijzonder.  
Volgende dag blijkt het weer erg slecht te zijn dus de Gletsjer 
beklimmen wordt niks, helaas. In overleg met de gastvrouw besluiten 
we om door te reizen, nog een paar tips gekregen en weer op pad, de 
reis gaat nu langs de kust naar Greymouth, ons volgende 
overnachtingsadres gebeld of we een dag eerder kunnen komen en dat 
is geen probleem, het is een trieste dag, wel een paar keer gestopt om 
op het strand een frisse neus te halen, maar het stinkt hier ontzettend 
en het strand is zwart van een soort lava/steenkool zand, in dit gebied 
wordt dan ook steenkool gewonnen, hier is vorig jaar nog een ernstig 
mijn ongeluk geweest waar 29 mijn werkers zijn verongelukt en de 
lichamen zich nog steeds in de mijn bevinden.  
We hebben het reis schema aangepast en besloten dat we het Abel 
Tasman park gaan bezoeken, (het park is vernoemd naar Abel Tasman 
uit Grootegast de eerste ontdekker van Nieuw Zeeland, tweede 
ontdekker is James Cook) de reis gaat via Punakaiki waar de Pancake 
Rocks zich bevinden op pad, dit is ook weer een bijzonder stuk natuur 
schoon, de rotsen zijn van kalksteen en zacht, deze zijn in de miljoenen 
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jaren uitgeslepen door wind en water tot een soort gestapelde 
pannenkoeken. De reis wordt vervolgd naar Motueka, hier gaan we 
naar de Tourist office, de VVV dus om accommodatie te regelen, we 
komen terecht in Marahau bij een Duits echtpaar die een B&B heeft, 
wonen hier sinds 6 jaar, hadden genoeg van de drukte in Duitsland en 
wilden hier een nieuwe start maken, de plaats is tevens de ingang van 
het park, niet echt een ingang want je moet met de water taxi het park 
in, dus je wordt op het strand uitgezet en later kan je opgepikt worden 
op een bepaalde tijd en plek die je van te voren moet opgeven, dus zo 
gezegd zo gedaan, is ook weer een pracht hier, dus een fikse 
wandeling door het park. Ons weer op laten halen door een water taxi 
en nagenieten op een terrasje, weer een bijzondere dag. 
 

Bauke en Sandra 
 

_________________________________________________________ 
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Hoe is it no mei ........ 
_____________________________________________ 
 
 
Frederik de Vries (soan fan Eelke en Durkje) en Hillie de Vries - de Boer 
(dochter fan Folkert en Tryn) wenje yn de Gerdyk dus der bin ik hinne 
west om efkes te hearen hoe‟t it harren dêr fergiet. Se ha trije bern 
(Trienke, Eelke en Ymkje). Ek ha se al in bernsbern en der is ek noch 
ien op komst, dat it laach de Vries de Boer set troch! Alle bern wurkje yn 
de soarch. 

 
Frederik hat earst wurke by de gemeente Dongeradiel mar dat wie net it 
hiele jier troch en doe koe er bij de Profinsje Fryslân komme dat wie 
better! Se bin ferhúze oars moast hy tefolle reizgje en dat woe er net. 
Hij is begûn op in boat, dit wie simmers wol heel moai mar winters wie 
dat minder, derom is er oan‟t learen gien en no is er hoofd technisch 
medewerker by it ûnderhâld fan wetterwegen en brêgen yn de regio 
Drachten, fan Appelskea nei de Jouwer en Dokkumer Nije Silen ta. Hij 
hat it tige nei‟t sin.  
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Hillie hat earst wurke by de ferneamde kleanwinkel Rinsma. Dit foldie 
bêst már se woe altyd al leaver foar harsels begjinne, dat siet har altyd 
yn de holle. Doe kaam der in pand neist Rinsma frij en dat koene se 
keapje. Dy kâns hat se net sjitte litten. Se siet earst yn in VOF mei in 
kollega mar dy hie har nocht en no bestiert Hillie de saak allinnich. It is 
in prachtige skuonwinkel (mei fansels allegear moaije skuon, dus ik soe 
sizze froulju... op nei de Gerdyk ) en it foldocht har dêr skoan. Se kin 
der moai op de fyts hinne, lekker tichtbij. 
 
De fraach: wat binne de leukste oantinkens oan Nijtsjerk. No, se ha 
beide in moaie jeugd hân. Even in kaartsje lizze, it keatsen, it wie altyd 
gesellich. Ek bûtendoar boartsje yn it wide fjild ha se moaie 
herinneringen oan (stiekum lange Belinda roke ..) Even op „e fyts nei 
Moddergat en Wierum en it hout dat se ûnderweis founen waard 
meinaam om in hut fan te bouwen. En fansels flot bouwe en dan fare yn 
„e feart. (it wettergebeuren siet der al yn). 
 
De famylje wennet noch yn Nijtsjerk dat se bliuwe goed op de hichte fan 
it doarpsnijs.  
Dus der fraach of se wer werom wolle nei Nijtsjerk is net oan „e oarder 
en se ha it sa goed nei it sin dêr op „e de Gerdyk.  
Wat moatte we perfoarstfan jim witte? 
Frederik is ek oargelist yn tsjerke. En beide binne se as frijwilliger 
ferantwurdlik foar it reilen en seilen fan it projekt “vrienden van chust” 
(XYCT). Dit is in projekt yn de Oekraine lykas se hjir dogge mei 
Sviatoslav. Se geane ek wol nei de Oekraine ta om te helpen mei 
projekten, ferbouwingen ensa. Dat is tankber wurk en se dogge it 
graach, der giet wol in soad tiid yn sitten mar dat ha se der graach foar 
oer!  
 
Dit wie al wer in hiel ferhaal en tegearre mei myn sjauffeur en fotograaf, 
Willem Postmus binne we, nei in hiele gesellige joun, wer werom riden 
nei Nijtsjerk. 
 
Sytze 
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Gymvereniging SSS 
 

 

   
Het is alweer  lente en we genieten van het mooie weer. Ook zijn we 
met de gymvereniging volop bezig met alle activiteiten. We hebben 
zelfs al buiten gymles gehad. 
In november vorig jaar hebben we eerst een bestuurswisseling gehad. 
Marjan Boltjes heeft haar stokje overgedragen aan Tjitske de Groot. 
 
Ook is in december Sinterklaas langs geweest met z‟n pieten. 
Voor ieder lid van de gym en van de streetdance was er een presentje 
in de schoen. Ook voor de leidsters was er een kadootje. 
 
In April was er weer een bestuurswisseling, Ageeth Groenwold heeft de 
plaats ingenomen van Wilma Liemburg. 
Het bestuur is nu als volgt ingedeeld: 
Henke van de Heide           voorzitster 
Tjitske de Groot                  secretaresse 
Aukje Sikkema                    penningmeester 
Louise van Ekelenburg 
Ageeth Groenwold 
 
Op de oproep om een  „start to run‟ groep op te zetten zijn veel reacties 
gekomen en we zijn nu al een aantal weken enthousiast bezig met een 
groep van ong. 20 mensen. 
Eerst hebben we 6 weken lang 2x in de week getraind voor 3 km en we 
trainen nu 1x in de week voor de 5 km. 
„Start to run „is overgegaan in een loopgroep van Hugo Veenker. 
Op maandagavond wordt er getraind van 19.00 tot 20.15 
Voor vragen kun je contact opnemen met Wilma Liemburg   720344 
 
14 mei waren we bij de opening van Iepen doarp. We liepen feestelijk 
voorop.  Ook waren we bij de avond4daagse.  27 kinderen liepen mee, 
er waren er zelfs een aantal kinderen die de 10 km hebben gelopen. 
De laatste avond was er voor iedereen die mee had gelopen een roos. 
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 Verdere activiteiten : Grote club actie 
 
Gym tijden          Woensdag      
14.00 tot 15.00   groep  1 en 2                        
15.00 tot 16.00   groep 3  en 4                             
16.00 tot 17.00   groep 5, 6, 7 en 8                
 
     Donderdag 
18.45 tot 19.30   Streetdance groep 7,8 en 1e jaar voorgezet onderwijs 
19.30 tot 20.15   Streetdance oudere jeugd 
20.15 tot 21.00   B.O.M 

 
Een sportieve groet van het bestuur van SSS  

 
_________________________________________________________ 

                                            
 
 

“Broodje KK”gaat in oktober het derde jaar in. 
 
In 2009 nam een werkgroep bestaande uit vijf personen het initiatief om één 
keer per maand  in de periode oktober-mei een middagpauze-programma te 
organiseren in hotel De Posthoorn te Dokkum. Het programma behelst de 
inloop met een kopje koffie, het “hoofdmenu”met een performance, een lezing, 
een muzikaal optreden of i.d. gevolgd door  een lunch. 
De burgemeester van Dongeradeel, mevrouw Waanders, heeft in oktober 2009 
het spits afgebeten. Meteen was de belangstelling goed en de werkgroep prijst 
zich dan ook gelukkig dat de tweede woensdag in de maand voor veel mensen 
betekent een bezoekje aan hotel De Posthoorn. 
 
Het nieuwe seizoen start op woensdag 12 oktober 2011, dan zal Doet 
Boersma, beeldend kunstenaar, vertellen over haar werk.  
Op 9 november komt het muziek-duo La Strada uit Amsterdam, naar Dokkum. 
Dit wordt al de derde keer dat ze meewerken aan het programma.  
14 december, misschien is het woord Elfstedentocht al weer in de media 
gevallen komt Johannes Lolkama, oud-Dokkumer, vertellen over de 
geschiedenis van de “tocht der tochten”  
 
Nieuwsgierig geworden? Kom dan  eens naar De Posthoorn in Dokkum en 
voor € 10,- p.p. krijgt u een interessant programma mèt een lunch 
voorgeschoteld. Wilt u  eventueel meer informatie neem dan gerust contact op 
via tel. 0519-241914 of 0519-296238    
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In september willen we bij voldoende deelname weer een 

nieuwe “Start to run” groep opzetten.  

“Start to run” is een hardloopcursus van 6 weken, deze 

wordt gegeven door Sport& loopadviesbureau Hugo 

Veenker.  Deze cursus wordt gegeven op maandag en 

woensdagavond, beide keren van 19.00 tot 20.00 uur. 

Het hardlopen wordt in deze cursus stapsgewijs opgebouwd 

en na 6 weken wordt de cursus afgesloten met een 3 km 

loop, die een ieder op zijn of haar niveau kan volbrengen. 

 

Er is in de trainingen veel aandacht voor een goede 

warming-up, een stuk loopschooltraining om de looptechniek 

te verbeteren en om blessurepreventief te werken. 

Daarnaast wordt er vooral gewerkt aan het opbouwen van 

uithoudingsvermogen. 

Na deze 6 weken kun je ervoor kiezen om zelf het lopen te 

onderhouden, maar er is ook de mogelijkheid om het 1 keer 

per week voor te zetten in groepsverband onder 

professionele begeleiding . 

 

Opgeven kan tot 30 juli bij Wilma Liemburg tel.  0519-

720344 of per mail de.liemburgjes@knid.nl  
 

mailto:de.liemburgjes@knid.nl
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_________________________________________________________ 
 

 
 
 
 
    
We binne wer los!!!! 
     
Inmiddels hebben we de eerste kaatspartij weer gehad. Het was 
straatkaatsen bij de Pyramide. Dit was zeer geslaagd en voor herhaling 
vatbaar. 
 
Ook zijn de trainingen en het competitie kaatsen weer los. 
Het schema ziet er als volgt uit: 
 

 maandag  competitie kaatsen vanaf groep 6 
 dinsdag   trainen jeugd in Niawier 
 donderdag  trainen iedereen in Oosternijkerk vanaf 

  groep 4 
 
De wedstrijdlijst is te zien op de site van Oosternijkerk 
 
Lijkt het je leuk om ook eens te kaatsen, kom gerust eens langs!!!! 
 
 
 
Bestuur:  voorzitter              Wiebe Westra 
                    penningmeester   Tine Torensma 
                   secretaris             Tatjana Jensma 
                    algemeen lid        Bote Cuperus 
                    algemeen lid        Gert v/d Meulen 
                    algemeen lid        Foppe Heeringa 
                    algemeen lid        Wieke de Vries 
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_________________________________________________________ 
 
 
 
 
Hierbij een verslag van het afgelopen seizoen. Volle goede moed en 
met een paar nieuwe leden werd er in twee klassen gespeeld, n.l . A en 
B-klasse  met elk 9 spelers. 
Na een spannend en druk seizoen is in de A-klasse, Durk Gardenier 
kampioen geworden en in de B-klasse wederom Freerk Visser  

        
De stand in de kompetitie    A-klas  is:

Oud seizoen

Speler Gesp Gew Rem Verl Punten Gemid gemidd

1 Durk Gardenier            16 12 1 3 25 46 51,99

2 Foppe Heeringa                        16 10 0 6 20 62 71,49

3 Abe Visser                   16 8 2 6 18 42 44,38

4 Piet v/d Ploeg 16 8 0 8 16 35 36,64

5 Ibo Heeringa 16 7 1 8 15 49 48,42

6 Kees Hofman 16 6 2 8 14 39 40,89

7 Thomas Schroor 16 5 2 9 12 80 73,81

8 Bote Cuperus 16 6 0 10 12 64 60,85

9 Lolke Bergema 16 6 0 10 12 28 27,48

De stand in de kompetitie    B-klas  is:

1 Freerk Visser                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   15 12 0 3 24 16 18,53

2 Tjalling Sloot 15 9 1 5 19 17 16,72

3 Fred Wiersma 15 8 0 7 16 26 28,55

4 Anne Heide vd 15 8 0 7 16 15 14,29

5 Fokke Weij vd 15 7 1 7 15 19 19,01

6 Wietse Dijkstra 15 7 0 8 14 22 23,41

7 Jan Bergmans 15 6 0 9 12 15 13,42

8 Klaas Groen 8 3 0 5 6 21 20,69

9 Henk van Dekken 15 2 0 13 4 15 10,47  
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A-klasse  Hoogste Serie,  Foppe Heeringa met 25 caramboles 
     Kortste Partij,   Thomas Schroor  in 12 beurten 
 
B-klasse  Hoogste Serie, Wietse Dijkstra met 10 caramboles 
     Kortste Partij,   Tsjalling Sloot  in 10 beurten. 
 
De prijzen werden beschikbaar gesteld door Installatiebedrijf  Fa. B. 
Kooistra 
Ook werd er uit en thuis gespeeld met 7 spelers, tegen Nes en 
Paesens/Moddergat. Beiden hebben we gewonnen n.l. tegen  Nes met 
8-6 totaal en Paesens/Moddergat met  9-5 totaal. De Wisselbekers 
staan ter bezichtiging in Dorpshuis De Terp. 
 
Aan het einde van de Competitie hebben we een halve ronde Band-
stoten gespeeld. Hier zijn de gemiddelden 33% van de libre 
gemiddelden. 
 

De stand in de kompetitie    A-klas  is: BANDSTOTEN
Oud seizoen

Speler Gesp Gew Rem Verl Punten Gemid gemidd

1 Abe Visser 8 6 0 2 12 15 27,89

2 Foppe Heeringa 8 5 0 3 10 24 35,36

3 Ibo Heeringa 8 5 0 3 10 16 38,00

4 Bote Cuperus 8 4 1 3 9 20 47,33

5 Piet v/d Ploeg 8 4 1 3 9 12 18,81

6 Thomas Schroor 8 3 0 5 6 25 32,43

7 Durk Gardenier 8 3 0 5 6 17 25,00

8 Kees Hofman 8 3 0 5 6 14 26,92

9 Lolke Bergema 8 2 0 6 4 9 13,64

De stand in de kompetitie    B-klas  is:

1 Fokke Weij vd 6 4 1 1 9 6 16,30

2 Freerk Visser                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   6 4 0 2 8 6 13,50

3 Anne Heide vd 6 4 0 2 8 5 14,74

4 Wietse Dijkstra 6 3 1 2 7 8 19,09

5 Tjalling Sloot 6 3 0 3 6 6 17,39

6 Jan Bergmans 6 2 0 4 4 5 12,86

7 Fred Wiersma 6 0 0 6 0 9 16,18  
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18 April j.l was er de traditionele Slot-avond. 
Hier werd gespeeld met een maat, een A en B-klasser bijelkaar, en 
tegen elkaar dus. Na een spannend avondje-biljart was de uitslag in de 
winnaarsronde: 
1 Ibo en Fokke 
2 Foppe en Anne 
Verliezersronde 
1 Piet en Fred 
2 Abe en Klaas. 
 
Voor het seizoen 2011-2012 zijn nieuwe leden Hartelijk welkom. 
Zaterdags oefenen en Maandagavonden de clubavond. We gaan  
traditioneel de eerste maandag in Oktober ( 3e ) weer van start. 

     Het bestuur. 
 
 

Ropta Boys  
  

 
 

 
ROPTA BOYS  WAARDEERT  HAAR  VRIJWILLIGERS. 
Op zaterdagavond 28 mei 2011 waren alle vrijwilligers van de v.v. 
Ropta Boys uitgenodigd door het bestuur om deel te nemen aan een 
gezellige barbecue avond en het gezamenlijk kijken naar de Champions 
League finale tussen Barcelona en Manchester United. 
Vanaf 2003 is het een jaarlijks terugkerende geste van het Ropta Boys 
bestuur om op deze manier alle vrijwilligers te bedanken voor hun 
belangeloze inbreng bij de v.v. Ropta Boys. 
Uit deze geste van het Ropta Boys bestuur komt vooral de waardering 
naar voren die iedere vrijwilliger verdient bij de v.v. Ropta Boys. 
 
Vlak voor aanvang van de Champions League wedstrijd was het de 
beurt aan voorzitter Jan Age Wijma om alle vrijwilligers toe te spreken 
van de v.v. Ropta Boys. Voorzitter Wijma prees alle vrijwilligers binnen 
de v.v. Ropta Boys. Zonder jullie aanwezigheid, zo zegt de voorzitter, is 
er geen bestaansrecht voor onze voetbalvereniging. De 
voetbalvereniging is geheel afhankelijk van vrijwilligers en voorzitter 
Wijma is daarom blij dat ongeveer 60 vrijwilligers gehoor hebben 
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gegeven aan de uitnodiging voor deze barbecue en Champions League 
avond. 
 
Vrijwilliger van het jaar. 
Vanaf het seizoen 2002-2003 is het gebruikelijk dat er jaarlijks tijdens 
de vrijwilligersavond een vrijwilliger van het jaar wordt gekozen. Elk jaar 
is dit ongelooflijk moeilijk, want elke vrijwilliger is zeer en zeer belangrijk 
voor de v.v. Ropta Boys. Dit jaar is gekozen voor ondergetekende. De 
reden hiervan is dat ondergetekende zich na meer dan 18 jaar 
terugtrekt als verslaggever van de v.v. Ropta Boys. Voor het gehele 
oeuvre van de afgelopen 18 jaar heeft het bestuur gekozen om 
ondergetekende te waarderen. Voor mij persoonlijk een leuke 
verrassing. Om meteen van de gelegenheid gebruik te maken ben ik blij 
met de waardering van het bestuur en leden van de v.v. Ropta Boys. 
Als aandenken heb ik een prachtige Parker pen met inscriptie 
ontvangen en voor mijn vrouw een schitterend bos bloemen, welke was 
voorzien met een  in de groen gele clubkleuren aanwezige kikker. Naast 
deze verwennerij gaat ook nog de wisselbeker naar ondergetekende. 
Na deze verrassing kreeg ik de gelegenheid om het bestuur en de v.v. 
Ropta Boys te bedanken voor de waardering en te zeggen dat ik met 
veel plezier kan terugkijken op 18 jaar schrijven voor Ropta Boys. 
Verder wens ik mijn opvolger of opvolgers heel veel succes en 
schrijfplezier voor onze toch bijzondere voetbalclub Ropta Boys. 
Tot slot werden alle aanwezige en afwezige vrijwilligers bedankt voor de 
bijdrage en steun aan de v.v. Ropta Boys in het seizoen 2010-2011. Na 
deze woorden van de voorzitter werd in een gezellige sfeer gekeken 
naar de Champions League finale en natuurlijk bleef men gezellig 
barbecueën. 
 
Op zaterdag 4 juni 2011 sloot Ropta Boys met een stralende zon het 
voetbalseizoen 2010-2011 af met het 4e mixtoernooi. Zaterdagmorgen 
was er een mixtoernooi voor alle jeugdleden en 's middags was het de 
beurt aan alle senioren, vrijwilligers, sponsors en donateurs. Dankzij de 
inspiratoren en organisatoren Arend Castelein, Jelle Weidenaar, Annet 
Post en Marten Heeringa konden zowel de spelers en het publiek, 
noem het maar de Ropta Boys familie, het seizoen 2010-2011 
schitterend afsluiten. Net als de drie voorgaande edities werd ook het 
vierde mix-toernooi een groot succes. 
 

Verslaggever Jan Torensma. 
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Het inmiddels afgelopen seizoen kwamen de Nessemers ook bij ons te 
klaverjassen en wij gingen naar Nes, zodat we meestal weer 32 
deelnemers hadden. 
Pier Braaksma hield ook dit seizoen de stand weer bij op de computer. 
Jan Bergmans werd kampioen dit seizoen net als vorig jaar. 
 
Eindstand seizoen 2010/2011 
1  j bergmans     49326 pnt 
2  g cuperus       47749 pnt 
3 m kooistra      44704 pnt  
4  gr bergmans   44132 pnt 
5  p torensma     44029 pnt 
6 g v d meulen 43976 pnt 
7  p braaksma     42751 pnt 
8 j teitsma         42315 pnt 
9 kl holwerda  41680 pnt 
10  a brouwer      41597 pnt 
 
de meeste marsen 
1 t visser   18 st 
2  g tikema  16 st 
3  p braaksma 
  
Zoals het er nu voor staat beginnen we de eerste vrijdag in oktober  
weer in De Terp,  aanvang om 20.00 uur. 
De tweede vrijdag om half 19.30 uur in de Nespel in Nes. 
 
 
jan bergmans       pier braaksma      peet kuiper 
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PAADWIZER 
 

 
 

 
Doarpsbelang------------------- D. Holwerda-------------------- 242212 
Groencommissie--------------- P. Liemburg------------------- 720344 
Doarpshûs De Terp------------A. Visser------------------------- 241486 
Foeke Sjoerds Skoalle---------------------------------------------- 241530 
Protestantse Gemeente .-----scriba F. Meinsma---------- 242208 
Koar „Sjong de Heare‟--------- A. v.d. Wagen----------------- 589243 
U.D.I.----------------------------- E. Buwalda--------------------- 294331 
Drumband U.D.I.--------------- P. de Boer----------------------- 241230 
Bernejister----------------------- T. Olde Scheper---------------- 346384 
Biljertferiening „De Terp‟----- L. Bergema---------------------- 241704 
Chr. Vrouwengroep ON------- A. Bakker------------------------ 241773 
S.S.S.-----------------------------T. de Groot----------------------- 242334 
Iisferiening----------------------- H. Zijlstra------------------------ 241313 
Jeugdhonk ‟t Terpke----------- B. Cuperus-Sijtsma------------ 242048 
Doarpsklaverjassen------------ J. Bergmans-------------------- 241754 
Klaverjasclub „Nocht en Wille‟-G. Cuperus-------------------- 241686 
Keatsfer. „De Lêste Slach‟---- S. Weidenaar-------------06-18150569 
„De Bûnte Flinters‟------------- N.Wagenaar- Iedema--------- 241777 
„Ropta Boys‟--------------------- J.A. Wijma------------------------ 241574 
OCO------------------------------- Th. Faber sr.--------------------- 241652 
„Oars Aktyf‟---------------------- A. Brouwer----------------------- 241965 
Knutselen------------------------ J. Hoekstra----------------------- 241367 
Dartclub Easternijtsjerk------- H. Van Dekken----------------- 241447 
„De Laatste Eer‟---------------- G. Post-de Boer--------------- 241199 
55+ Gymclub-------------------- B. Elzinga-Rispens------------ 241400 
Koersbalvereniging ON------- A. Wolsink----------------------- 241613 
Ynternet: 
Nijtsjerk---------------------------------------------www.Oosternijkerk.com 
Skoalle--------------------------www.foekesjoerds-pcbodongeradeel.nl 
Ropta Boys------------------------------------------------www.roptaboys.nl 
Contact met „de kerk‟ --------------- http://onijtsjerks-dumny.hyves.nl 
 
Moat der wat feroare wurde?  
Lit it witte oan Anneke Weidenaar (ynf. op bls. 1) 

http://onijtsjerks-dumny.hyves.nl/
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 AGENDA 
 

 
 
 
 
Juli 
2 Dorpsbarbecue, kaatsen en jeu des boules 
9 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
16  Teatsen 
21 Diplomakaatsen 
23 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
23 De Alde Stjelp Kaatspartij 
25 Begin zomervakantie basisschool 
28 De Vrijgezellenpartij Kaatsen 
 
Aug 
1-19 Bouwvak 
6 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
20 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
 
Sept 
1 Inleveren kopij voor de skille 
3 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
5 Einde zomervakantie basisschool 
17 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
24 Doarpsskille 152 ferskynt 
 
 
Okt 
1 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
3 Start Biljartseizoen 
7 Dorpsklaverjassen 
15 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 
29 U.D.I. haalt papier op. Container naast dorpshuis 


